
Értékgazdag Település Díjat
nyert Miskolc, az elismerést
szeptember 30-án, csütörtö-
kön vette át Budapesten
Fedor Vilmos, kulturális ügye-
kért is felelõs alpolgármester.
A pályázatot a hazánk tájérté-
keinek feltérképezése, megis-
mertetése és értékõrzõ hasz-
nálatuk népszerûsítése érde-
kében létrejött konzorcium
hirdette meg. 

� TAJTHY ÁKOS

Az elismerésre harminckét ér-
vényes pályázat érkezett, az inter-
neten szeptember 25-éig szavaz-
hatott a nagyközönség, hogy me-
lyik pályamûvet tartja érdemesnek
a közönségdíjra. A pályamûveket
három kategóriában várták: 10
ezer fõs lélekszámig, a közepes mé-
retû települési kategóriában, vala-
mint 40 ezer fõ fölött. A kiírók a
pályázati felhívásban hangsúlyoz-
ták, hogy nem csak a településen
található értékek mennyisége alap-
ján fogják odaítélni a díjat, hanem
döntõ szempont lesz az is, ki

mennyire vonzó módon, kreatívan
tudja a saját értékeit bemutatni.
Városunk pályázatának értékelé-
sébõl kiderül: Miskolc kategóriá-
jában és a közönségszavazásban
is az elsõ helyen végzett. 2430 meg-
tekintés mellett a látogatók 5-bõl
4,6 pontra értékelték a város be-
mutatkozó filmjét, amely sikeresen
kapcsolja össze a helyi közösséget
a város értékeivel. Rendkívül ötle-
tes és szemléletes bemutatója mel-
lett kiemelt értéke a pályázatnak
a benyújtott értékmentõ és érték-
teremtõ program is. 

Fedor Vilmos alpolgármester a
díjjal kapcsolatosan kiemelte:
nincs olyan magyar város jelenleg,
amely ennyi elismerést kapott
volna az utóbbi években a kultu-
rális életé ért, mint Miskolc.
Példaként az Európa kulturális

fõvárosa pályázatot említette. – Az
ott megszerzett második hely ha-
talmas presztízs volt, már csak
azért is, mert most már nyíltan ki-
mondható: Pécs elsõ helye poli-
tikai döntés volt – mondta Fedor
Vilmos. Az elõkelõ helyezés pedig
– mint fogalmazott – a legtöbb he-
lyiben újjáélesztette a „miskolci-
ságot”, büszkék lettek újból
Miskolcra az itteniek, más váro-
sokban pedig ismét felfigyeltek rá.
A Városimázs-díj kiosztásakor
Miskolc évek óta dobogós helyen
végez, valamint 2008-ban Miskolc
lett a Kultúra Magyar Városa is, ez
utóbbit azóta a tábla is jelzi a vá-
roshatárokon. – A most elnyert Ér-
tékgazdag város címhez szintén jár
majd tábla is, így Miskolc egyedüli
lesz az országban, mely két ilyen
nagy címmel rendelkezik.

Átadták kedden délelõtt a több
mint hatvanmillió forintból
épült Miskolci Rendészeti
Központot a Papszeren, amely
a városi térfigyelõ kamerák
központja, de egyben
Tourinform-irodaként is mûkö-
dik.

� HORVÁTH I.

A rendészeti központ a belváros-
fejlesztés egyes ütemének része, a
hozzá kapcsolódó közterületi ka-
merákkal együtt. Az átadóünnep-
ségen Káli Sándor, Miskolc polgár-
mestere elmondta, a 66 milliós be-
ruházás 85 százalékos pályázati tá-
mogatást kapott. Az épület arra is
hivatott, hogy jobb körülmények kö-
zött dolgozhassanak a közterület-
felügyelet munkatársai, de végre az
is biztosítottá vált, hogy a környé-
ken legyen egy nyilvános illemhely.
A leglényegesebb azonban, hogy
Miskolc bûnmegelõzési koncep ciója
egy újabb elemmel bõvült.

Nyírõ Pál közbiztonsági tanács-
nok szerint újabb mérföldkõhöz ér-

kezett Miskolc, amely mögött ren-
geteg munka áll. A tanácsnok sze-
rint sokan beszélnek közrendrõl,
közbiztonságról, pedig erre csak
annak lenne joga, aki tett is vala-
mit érte. Véleménye szerint a jövõ
csak összefogással képzelhetõ el,
mert a közbiztonság, közrend párt-
politikán felül áll. 

Dr. Simon Gábor belvárosi biz-
tos elmondta, Miskolcnak is lé-

nyeges, hogy minél több turista jöj-
jön a városba, ezért fontos a rend
és a rendezettség. A központ he-
lyén álló korábbi ház és telek nem
volt éppen turistacsalogató, de kö-
szönhetõen az új funkcióknak és
a felújításnak, a turizmusban is sze-
repet kap. 

Dr. Pásztor Albert városi rendõr-
kapitány kollégái nevében is
köszö netet mondott a beruházá-

sért, és azért, hogy a rend õr ség
igényeit is figyelembe vették a ki-
alakításnál. Cseh László, a terü -
let önkormányzati képviselõje azt
mondja, régi vágya teljesült, hi-
szen jó ideje jelezte: ez a terület
nagyobb figyelmet igényel. A köz-
pont megépültével pedig elindult
a történelmi Avas fejlesztése, újjá -
élesztése.

FOLYTATÁS A 7. OLDALON

A nagyvárosi tömegközlekedés
résztvevõjeként – bárhol a vilá-
gon – melyikünkkel ne fordult
volna már elõ, hogy az egyik
járatról leszállva csak bosszan-
kodva nézhettük, amint már
elhajt az a másik busz, amivel
továbbutaztunk volna. Az
MVK-nál szeretnék ezt a prob-
lémát kiküszöbölni.

A szerelvények természetesen
soha nem jöhetnek éppen abban
az ütemben egymás után, ahogy
mi – ki-ki az egyéni érdeke sze-
rint – éppen kívánjuk, ám a jára-
tok összehangolása segíthet. A
menetrend állandó finomítása
mellett a miskolci közlekedési tár-
saság most olyan rendszer teszte-
lésébe fog bele, amely biztosabbá
teheti, hogy átszállások esetén el-
érjük a következõ kocsit. A rend-
szer az úgynevezett átszállópontok
kialakítására, azaz megnevezésé-
re épül. Több mint tucatnyi meg-
állóhelyet, végállomást, illetve vi-
szonylatot kapcsolnak be ebbe,
amelyeknél a jövõben az utasok
tudhatják: itt a jármûvezetõ kife-
jezetten odafigyel arra, hogy az
egyik buszról leszállók ne marad-
janak le az ugyanabban a percben,
ugyanabba a megállóba érkezõ,
onnan továbbinduló jármûrõl.

Az átszállópont jelzése mind a
so fõrök, mind az utasok számá-
ra fontos tehát. Utóbbiak e sze-

rint tervezhetik meg útvonalukat,
hogy párhuzamosan haladó jára-
tok esetén melyik megállót érde-
mes az átszálláshoz megválaszta-
ni. Egymást keresztezõ viszonyla-
toknál pedig arról biztosítja õket
a rendszer üzemelése, hogy nem
kell magukat egy elszalasztott le-
hetõség miatti bosszankodásnak
kitenni: lehetõség szerint a legjobb
ütemben fogják elérni a kívánt
másik buszt. (Szak ki fejezéssel: ez
a komfortérzet növelése.) A két fél
között pedig megszûnne szám-
talan eddigi konfliktus apropója,
amint hogy a baleset veszélyes fel-
és leugrálások oka is.

Mint említettük, a kezdemé-
nyezést egyelõre tesztelni tervezi
a szakcég. A kipróbálás október
1-tõl egy hónapon át tart. Az or-

szágban ilyesmit még nem alkal-
maztak máshol sem, ezért szük-
séges a tapasztalatok összegyûjté-
se, amihez az MVK Zrt. várja
ügyfelei segítségét. Az utasok be-
nyomásaikról, észrevételeikrõl, igé-
nyeikrõl és kérdéseikrõl az
iroda@mvkzrt. hu e-mail címen
számolhatnak be, vagy személye-
sen a Szemere utcai ügyfélszol-
gálati irodában.

Mûfüves pálya

A Diósgyõri Labdarúgó Akadémia-
programhoz kapcsolódó óvodai mûfü-
ves pályát adtak át.

� Írásunk az 5. oldalon.

Szerdán mutatták be a „Miskolc
belvárosa – házak, emberek, történe-
tek” címû könyvet.

� Írásunk a 2. oldalon.

Komlóstetõn az unió szabványainak
is megfelelõ játszóteret vehettek birtokba
az ott élõ gyerekek.

� Cikk a 4. oldalon.

JátszótérVároskönyv

�

Átszállópontként jelöl ki az
MVK 17 megállót és 4 végállo-
mást. A legfontosabbak: avasi
városközpont, Ifjúság utca, ta-
polcai elágazás, Népkert. A
többi érintett megálló, valamint
járatszámok megtalálhatók a
www.mvkzrt.hu honlapon.

Hogy a másik busz ne hajtson el

ÁTSZÁLLÓ MEGÁLLÓK

3526 Miskolc, Arany János tér 1.
Telefon: 46/321-346, 06-30/270-0321, 06-70/546-3259
Fogyasztói csoport rendszer, már 20 éve Magyarországon

1 000 000 Ft... 3 334 Ft/hótól
2 500 000 Ft... 8 334 Ft/hótól
5 000 000 Ft... 16 667 Ft/hótól

10 000 000 Ft... 33 334 Ft/hótól
BAR-listásoknak is, nyugdíjasoknak is! Elôtörlesztés lehetséges!

Miskolcon járt csütörtök dél -
elõtt Orbán Viktor,
Magyarország miniszterelnöke.

A politikust a lapunkat is kiadó
MIKOM Nonprofit Kft. bejáratá-
nál Káli Sándor polgármester fo-
gadta, aki a fair play szellemé-
ben jókívánságait fejezte ki, és
megajándékozta egy, a DVTK
által dedikált focilabdával, vala-
mint a csapat centenáriuma al-

kalmából készített film DVD-
változatával. Orbán Viktor ezután
ellátogatott a minorita temp-
lomba, majd a Hõsök terén foly-
tatódott a miniszterelnöki vizit,
ahol néhány percig az arra já-
rókkal beszélgetett. A minisz-
terelnök a Miskolc Televízióban
negyedórás stúdióbeszélgetésen
vett részt, amelyet portálunkon,
a www.minap.hu-n megtekint-
hetnek.

Miskolcon járt
Orbán Viktor

TERMÉSZETGYÓGYÁSZ-KÉPZÉS!

Bõvebb információ, jelentkezés:
Tel.: 46/342-617; 70/361-34-46

www.kontrollegeszseg.huF.N
y.S
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Egészségügyi és természetgyógyászati alapmodulok elvégzése után
az alábbi, államilag elismert végzettségek szerezhetõk meg:

�Fitoterapeuta �Kineziológus
�Reflexológus �Akupresszõr �Alternatív

mozgás- és masszázsterapeuta
�Minden alapmodulra 

20% kedvezmény!

Átadták a rendészeti központot

MINDENT LÁTÓ „SZEMEK”
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ELSÔ DÍJAT NYERTÜNK

Értékgazdag Miskolc



Elõállította a rendõrség vasár-
nap Szegedi Mártont, mert el-
távolított egy MSZP-s plakátot.
Az eset után Szegedi Csanád
dr. Kriza Ákos visszaléptetését
kérte, majd kölcsönösen bo-
csánatkérésre szólították fel
egymást Káli Sándorral.

Sajtótájékoztatót tartott az Újgyõ -
ri fõtéren Szegedi Márton, a Jobbik
polgármesterjelöltje múlt vasár-
nap, melynek keretében levágta az
MSZP választási plakátjait, ami
miatt a rendõrség elõállította.
Szegedi Márton arra hívta fel a fi-
gyelmet a tájékoztatón, hogy véle-
ménye szerint az MSZP törvényt sért

azzal, hogy rárakja a plakátjait a
Jobbik plakátjaira. A sajtótájékoz-
tatón jelen voltak a rendõrség
munkatársai, akik a helyszínrõl elõ -
állították. 

Másnap sajtótájékoztatót tartott
a Jobbik Magyarországért Mozgalom
a Miskolc Városi Rendõrkapitányság
elõtt, ahol Szegedi Csanád EP-kép-
viselõ elmondta, szerinte jog-
szerûtlen, hogy Szegedi Mártont va-
sárnap elõállították, koncepciós,
politikai eljárásról van szó. Szegedi
Csanád szerint Káli Sándor sze-
mélyesen utasította a rendõrséget
arra, hogy tartóztassák le a Jobbik
polgármesterjelöltjét. Az ügy hát-
terében szerinte az áll, hogy a ki-

szivárgott közvélemény-kutatás sze-
rint Káli Sándor vezet, ám mögöt-
te egy-két százalékkal lemaradva
Szegedi Márton áll. Ezért felkérték
a Fidesz – KDNP-t, hogy léptessék
vissza a jelöltjüket, dr. Kriza Ákost. 

Káli Sándor reagálásában azt
írta, semmi köze hozzá, „hogy
jobbikos szájhõsök színházasdit
játszanak”. Határozottan vissza-
utasította Szegedi Csanád azon ki-
jelentéseit, hogy polgármesterjelölt
testvére „színészi alakításához és
rendõrségi letartóztatásához bármi
köze volna”. Ezért arra kérte
Szegedi Csanádot, hogy alaptalan
kijelentései és vádaskodásai miatt
kérjen nyilvánosan bocsánatot. 

Szegedi Csanád erre reagálva
közleményben kifejtette: Káli
Sándornanak kell bocsánatot kér-
nie a miskolciaktól.

A KORMÁNYT BÍRÁLTÁK � A
kormány döntésének eredménye-
ként megkezdõdött a köztisztvise-
lõi kör eltávolítása – mondta Gúr
Nándor sajtótájékoztatója. A szo-
cialista országgyûlési képviselõ pél-
daként említette a Regionális
Munkaügyi Központ fõigazgatóját,
akit szerinte törvénytelenül küldtek
el. Az MSZP megyei elnöke meg-
kérdõjelezte a 16%-os, egykulcsos
adó létjogosultságát – Gúr Nándor
szerint ugyanis a Borsod megyében
dolgozók 90%-a rosszul jár ezzel.
Dr. Varga László, szocialista or-
szággyûlési képviselõ hozzátette: a
kormány magára hagyta Borsod me-
gyét az árvíz idején, a megígért tá-
mogatásokat nem, vagy csak késve

kapták meg az önkormányzatok. Így
azonnali cselekvésre szólította fel a
kormányt.

PLAKÁTOLÓKAT ÉRT TETTEN
A JELÖLT�Rendõrségi intézkedést
kért Szegedi Márton, a Jobbik pol-
gármesterjelöltje. Szegedi Márton
rendkívüli sajtótájékoztatón beszélt
arról, a börtönbõl szabadulva saj-
nálattal kellett látnia, hogy az MSZP
több száz plakátot helyezett ki to-
vábbra is, oly módon, hogy azzal a
Jobbik plakátjait takarja le, de vá-
rosszerte a Fidesz is elkezdte ugyan-
ilyen törvénytelen módon, a saját
plakát jai val lefedni a városban még
megmaradt jobbikos plakátokat.
Az Újgyõri fõtérnél aktivistákra lett

figyelmes, akik fideszes plakátot
szereltek fel, az õt ábrázoló jobbi-
kos plakátokat eltakarva. A jelölt ki-
hívta a rendõrséget, akik felvették
az aktivisták adatait, és leszereltet-
ték a plakátot. 

A SZÁMOZOTT UTCÁKBAN IS
LÁT A SZEME �A Szemléletváltást
Miskolcon Egyesület (SZEME) pén-
teken délelõtt a Diósgyõr város-
részben lévõ számozott utcák
körül kialakult áldatlan állapotok-
ra hívta fel a média figyelmét.
Hollósy András képviselõjelölt ag-
godalmát fejezte ki, mert szerinte
az ott élõ becsületes emberek ko-
moly problémákkal küzdenek,
azok miatt, akik nem tudják be-
tartani a közössségi együttélés sza-
bályait. Felhívta a figyelmet a
Lyukó patakra, melyet az ott élõk
pöcegödörként használnak, prob-
lémának nevezte az úgynevezett
számozott utcákat, ahol a lakókö-
zösség számos tagja nem fizet re-
zsit, és megszaporodtak a kábel-
lopások is. Hircsu Ákos polgár-
mesterjelölt elmondta: az egyesület
egyik fõ pontja, hogy azokat a sze-
mélyeket, akik a társadalmi együt-
télés szabályait nem tudják betar-
tani, kiköltöztetik a városból, hiszen
csak így lehet megteremteni a
rendet. 

A JOBBIK A STRANDRÓL �

Kovács Gyula, a Jobbik önkor-
mányzati képviselõjelöltje tartott a
miskolctapolcai strand helyzetérõl
sajtótájékoztatót péntek délelõtt a
fürdõ parkolójában. Szerinte a mis-
kolctapolcai strand ügye az elmúlt
húsz év során az aktuális városve-
zetések zsebében mindig aduként
lapult, ám senki nem játszotta ki.
Kovács Gyula szerint a strand te-
rülete további fenyegetéseknek van
kitéve, reális veszély, hogy „suko-
rói sorsra” jusson. A politikus azt
mondja, a strand fejlesztését össz-
hangban kell végrehajtani a bar-
langfürdõével, lehetne annak in-
tegrált része. 

HÍRPALETTA

Szerdán mutatták be Barna
György és Dobrossy István
„Miskolc belvárosa – házak,
emberek, történetek” címû
könyvét a Miskolci Nemzeti
Színházban. A kötet végigveze-
ti az olvasót Miskolc belváro-
sának másfél évszázados átala-
kulásán, 220 épület és 160
híres ember történetével, 1500
fotóval, 500 korabeli sajtórek-
lámmal.

� SZEPESI S.

Káli Sándor polgármester beve-
zetõjében mérföldkõnek nevezte a
várostörténeti kiadványok sorában
a Dobrossy István évtizedek alatt
összegyûjtött ismeretanyagának, va-
lamint a Barna György gyûjtemé-
nyében fellelhetõ várostörténeti
dokumentumoknak a felhasználá-
sával készült könyvet, amely „ol-
vasmányosan tanít”. A szerzõk arról
szóltak, hogy Miskolc mindig töb-
bet érdemelt, mint amit tartottak
róla, sokszor még az itt élõk sem
hisznek igazán a város értékeiben.

Mint Barna György fogalmazott:
ez azért van, mert nem rendelkez-
nek kellõ ismeretekkel ezekrõl az
értékekrõl. Meg kell nekik mutatni,
milyen gazdag múltú, komoly kul-

turális hagyományokkal rendelkezõ
hely a település, ahol élnek, ezzel
a szándékkal készült a könyv. 

A Miskolc Holding tagvállalatai
által is támogatott kötet mérete miatt
is különlegesnek számít, elkészíté-
sénél pedig nyomdai hétszínnyo-
mást alkalmaztak. Egye diségét fi-
gyelembe véve döntött úgy a nyom-
dai kivitelezést végzõ cég, hogy a
2010-ben kiadásra kerülõ könyvek

között benevezi a Pro Typographia
elnevezésû versenyre, amely a leg-
rangosabb hazai nyomdászati ter-
mékversenynek számít.

A szerzõk tervei szerint a most
bemutatott mû csak az elsõ kötete
egy Miskolc történetét bemutató so-
rozatnak. Napirenden van ugyanis
Miskolc külvárosának történeti be-
mutatása, valamint a miskolci mes-
terségek számbavétele is. 

„A becsületem a tét” címmel
tartott sajtótájékoztatót Horváth
Ottóné önkormányzati képvi-
selõ, az oktatási bizottság elnö-
ke, melyen az MSZP képviselõi
és képviselõjelöltjei, az alpol-
gármesterek és Káli Sándor
polgármester is megjelent,
hogy jelezzék: kiállnak a képvi-
selõtársuk mellett.

A sajtótájékoztató apropóját az
adta, hogy az m1 híradójában né-
hány napja leközöltek egy anyagot,
melyben a Kós Károly Építõipari
Szakközép- és Szakiskola igazgató-
ja, egyben a Fazola Térségi Integrált
Szakképzõ Központ vezetõje, Kocsis
István azt állította: Horváth Ottóné
megfenyegette õt annak érdekében,
hogy aláírjon egy szerzõdést. Ezt egy
hangfelvétellel támasztotta alá, me-
lyet személyes beszélgetésük köz-
ben készített. A megvádolt politikus
a híradós anyagban úgy reagált, az
igazgató egy közbeszerzési eljárást
megnyerõ céggel nem akart szer -
zõdést kötni, ami törvényellenes. 

Horváth Ottóné keddi sajtótájé-
koztatóját azzal kezdte, ma az õ be-
csülete a tét, de holnap bárki sorra
kerülhet. Egy 2009. októberi szak-
mai beszélgetés egy részletét ra-
gadták ki a felvételen, egy keretet
adva köré. A Fazola TISZK kapcsán

elmondta, mivel ilyen volumenû és
jellegû, pályázati forrásból finan-
szírozott fejlesztéseket még nem csi-
náltak Miskolcon, így õt polgár-
mesteri megbízottként vonták be a
munkába. Kocsis Istvánnal nem
volt vitamentes az együttmûködé-
sük, de csak a törvényesség betar-
tására törekedett megbízottként.
Az igazgató gyakorlatlanságának
tudta be, hogy nehezen haladtak
a dolgok, és kis híján meghiúsult a
projekt, de most már látja, hogy ez
nem volt véletlen. Hozzátette, áll az
ügyészségi vizsgálat elé, hogy tisz-
tázza az igazát. 

Fedor Vilmos, oktatásért is felelõs
alpolgármester azt mondja, ilyen
kampányban még nem volt része,
pedig 1990 óta politizál. Hozzátette,
mind a négy szakképzõ központ ve-
zetõjének felajánlotta, hogy keres-
sék bátran, bármi probléma, kér-
dés van – ezzel éltek is, kivéve
éppen Kocsis Istvánt. A sajtótájé-
koztatón elhangzott: az ominózus
televíziós anyag után vizsgálatot
rendeltek el, melynek eredménye
éppen az ellenkezõjét mutatja
annak, mint amit az igazgató bi-
zonyítani próbált. 

Másnap a városháza sajtóközle-
ményt adott ki, ebben leszögezik,
hogy Kocsis István igazgató a TISZK
projekt elõrehaladást többször ve-

szélyeztette. Fény derült arra is, hogy
az igazgató saját családi és rokoni
vállalkozásai számára is adott üzle-
ti megbízást. Káli Sándor közle-
ményében hangsúlyozza, hogy a
belsõ ellenõrzés részletes megálla-
pításai és a tényszerûen feltárt in-
formációk alapján megteszi a szük-
séges lépéseket. 

Közleményben reagált Káli
Sándor kijelentéseire Kocsis István,
a Kós Károly Építõipari Szakközép-
és Szakiskola igazgatója. Az intéz-
ményvezetõ közölte: egyetlen csa-
ládtagja és rokona vállalkozása sem
kapott megbízást vagy feladatot a
projektben. Kocsis István jó hírnév
rontása és rágalmazás miatt felje-
lentést tesz az ügyben.

Grand András tervezõ a GRAND-
R Kft. képviseletében pénteken
szintén megszólalt az ügyben, cá-
folva a több tévécsatornán õket ért
vádakat: „Kocsis István szerint nem
mértük fel az épületet, és nem in-
dult el a kivitelezés az Eötvös József
Építõipari és Mûvészeti Szakképzõ
Iskolában. Képtelenség lenne egy
kész építménynél úgy elkezdeni a
kivitelezést, hogy nem mérjük fel
elõtte. A másik állítása, mely sze-
rint nem indult el az építkezés, szin-
tén valótlanságokat takar. Elég ide-
jönni, és ránézni az épületegyüt-
tesre” – magyarázta Grand András.
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Ön 2010. szeptember 5-én a Mélymagyar címû mûsor-
ban velem, az MSZP választmányi elnökével kapcsolat-
ban elfecsérelt 8,5 perc mûsoridõ alatt 18 valótlan állítást
tett vagy támogatott. Levélben fordultam Önhöz az adás
után, felajánlva, tisztázni szeretném az elhangzottakat, esélyt
akartam kínálni Önnek a bocsánatkérésre, úriemberi re-
akciókra. Ön azonban elzárkózott ettõl. 

Kriza Úr! Mielõtt nyilatkozik, szokta ellenõrizni, hogy
amit állítani fog, az igaz vagy sem? Csak egy példa a
tévés „beszélgetésbõl”: Önök, Uram, többek között azt ál-
lították a mûsorban, hogy megakadályoztam a Mercedes
Miskolcra települését, miközben az MSZP-kormány ide-
küldte Miskolcra a vállalatot. Felvertem a telekárakat a fel-
vásárolt telkeimmel, ezért ment Kecskemétre a Mercedes.

1. Nem küldte senki Miskolcra a Mercedest, tudhatná,
ha belefolyt volna valaha ilyesmibe, egy ekkora mul-
tit nem lehet csak úgy odaküldeni. Ha utánakérdezett
volna, tudhatná, hogy a Mercedes Magyarországra ér-
kezésekor kijelentette, Budapesttõl legfeljebb 100 km-
re hajlandó letelepedni. 

2. A Mercedes nem volt Miskolcon tárgyalni földekrõl.
3. Soha, sem én, sem munkatársaim nem tárgyaltunk

a Mercedessel. 
4. Nincsenek befektetési célú földterületeim, sem

nekem, sem a hozzám közel állóknak.
5. Ebbõl következõen nem verhettem fel semmilyen árat.
Ön, Uram, olyan primitív gyalázkodásban vett részt, ami

minõsíthetetlen.

Önnek, polgármesterjelölt úr, semmi sem drága azért,
hogy megszerezze a hatalmat? Ezek után úgy érzi, van
jogosultsága, erkölcsi alapja Miskolc város polgármeste-
ri székére pályázni? 

Szeretném továbbá a következõket megtudni Öntõl, mint
keresztény embertõl:

1. Ismeri a tízparancsolatot?
2. Olvasta a 8. parancsolatot, mely így hangzik: „Ne ha-

zudj, és mások becsületében kárt ne tégy!”?
3. Ismeri azt a magyar mondást: aki hazudik, az lop is?
4. Vállalja-e a riportban elhangzottakat, elismeri-e

bûnsegédi közremûködését annál a néhány kijelen-
tésnél is, melyeket a riporter szájába adott és felve-
zetõjével elõkészít, bólogatásaival támogat, gesztu-
saival, szavaival meg erõsít?

Kriza Úr! Ön minõsíthetetlenül, durván a becsületembe
gázolt, minden valóságalapot nélkülözõ kitalációkat, va-
lótlanságokat állított és támogatott, melyet elfogadni és
elviselni nem lehet. Ezért Önnel és beszélgetõ társával szem-
ben büntetõ és polgári peres eljárásokat indítottam. 

Amennyiben a sajtó nyilvánossága elõtt bocsánatot kér
az ellenem irányuló, valótlan állításai miatt – de csak ebben
az esetben – kész vagyok az ügyet lezártnak tekinteni, az
elindított eljárásokat visszavonni. 

Dr. Bernáth Attila
választmányi elnök

KRIZA ÚR, SEMMI SEM DRÁGA 
A HATALOM MEGSZERZÉSÉÉRT?

PUSKÁS LAJOS
42 éves, selyemréti lakos.

Az 1. sz. választókerület független képviselõjelöltjeként indul
a választáson, minden párttól függetlenül, semmilyen pártnak nem tagja.

Úgy gondolja, az embe rek már eleget csalódtak a pártokban
és azoknak ígéreteiben. Sokkal jobban szeretnének olyan em-
berre szavazni, aki majd megfogható és számon kérhetõ. Õ
pedig valóban a választók érdekeit szeretné képviselni. Ezért
szeretettel megkér mindenkit, hogy október 3-án, a választá-
son, rá, Puskás Lajos független jelöltre adja a voksát.

Politikai hirdetés

MSZP: KOMLÓSTETÕN
A FIDESZ – KDNP

NEM MOND IGAZAT!
A 16-os választókerületben (Komlóstetõ, Vasgyár,
Tatárdomb, Vargahegy, Magashegy és környéke)

a  Fidesz – KDNP  hazugsággal félrevezeti
a tisztes választópolgárokat azzal a hírrel, hogy

az MSZP jelöltje, Szihalmi Péter nem miskolci lakos.

Szihalmi Péter kijelenti, hogy miskolci születésû
és azóta is bulgárföldi lakosként a választókerülethez közel,

Miskolcon él családjával. Nagyon sok rokon és barát köti
Miskolc városához és a 16-os választókerülethez.

A Miskolci Szocialisták felszólítják a Fidesz – KDNP-t
és  jelöltjüket, hogy tisztességes kampánnyal próbálja

a választást megnyerni
és ne valótlanságokkal. 

Bartha György kampányfõnök

Politikai hirdetés

Ki kérjen bocsánatot?

Politikai hirdetés

KÜLÖNLEGES
VÁROSTÖRTÉNETI KÖTET

KIÁLLT AZ MSZP A KÉPVISELÕ BECSÜLETÉÉRT

Vita a Fazola TISZK körül
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HÍRPALETTA

Szerda délelõtt adták át a
Középszer 6. szám elõtti, fris-
sen épített, 11 férõhelyes par-
kolót. A lakók kis ünnepséggel
és frissen sütött tócsnival kö-
szönték meg a képviselõ és a
jelöltek segítségét.

Ahogy a lakók mondják, amel-
lett, hogy több autó tud leparkol-
ni a ház elõtt, a koráb-
bi áldatlan állapotok is
megszûntek. Az utca
ezen részén ugyanis egy
kanyar volt az úttestben,
és itt a kukásautó csak
úgy fért el, ha felhajtott
a zöldterületre. Emiatt
teljesen kijárta, állandó
volt a sár, ami miatt
nem lehetett a kukákat
megközelíteni. Most a
kanyart levágva nem-

csak a parkoló épült meg, de az
úttestet is kiszélesítették.

Az avatáson Szûcs Erika ön-
kormányzati képviselõ elmondta,
az MSZP számára mindig nagyon
fontos volt az Avas, és elõnye volt
a városrésznek, hogy minden
körzetben szocialista képviselõk
dolgoztak. Nem lehet ugyanis
szétszabdalni, csak egyben kezelni

a városrészt, a problémák ugyan-
is közösek. Földesi Norbert kép-
viselõjelölt elmondta, ez csak az
egyik beruházás a körzetben, a
Testvérvárosok 24–26. szám elõtt
például új járda készült, és a
lépcsõt is felújították. Számukra a
tettek a fontosak, nem az ígér-
getések, ezt a munkát szeretné
folytatni a jövõben is.

Varga Gergõ képvi-
selõjelölt szerint a
kampány nem lehet
ötletbörze, nem most
kell kitalálni, mire van
szükség a körzetek-
ben. Õk már korábban
is a képviselõk mellett
dolgoztak, itt élnek,
tudják, mik a megol-
dandó problémák,
mire van szükség, és
ezen dolgoznak.

ÉLHETÕBB LAKÓKÖRNYEZETET
� A Középszeren tartott sajtótájé-
koztatót Fülöp József Istvánné, a
Magyar Kommunista Munkáspárt
városi elnöke és a szervezet egyik kép-
viselõjelöltje, Orosz Imre Tibor. A mis-
kolci 5. számú választókerületben in-
duló jelölt szerint a pártoknak két fel-
adata van: hogy feltárják a jelenlegi
gazdasági helyzet problémáit, és
munkahelyeket teremtsenek. Orosz
Imre Tibor úgy látja: az Avason ta-
lálható választókerületben pihenõ -
padok kihelyezésére, játszóterek ki-
alakítására, utak és járdák felújításá-
ra van szükség, hogy élhetõbb la-
kókörnyezetet teremtsenek az ott
élõk számára.

JÓL FOGADTÁK A PROGRAMOT
� Többek között az MSZP prog-
ramjának fogadtatásáról, valamint az
erre épített feladatokról tartott saj-
tótájékoztatót Káli Sándor polgár-
mester, valamint dr. Simon Gábor
országgyûlési képviselõ. Több mint
1700-an jelezték, hogy csatlakozni
kívánnak az MSZP miskolci meg-
újulás-programjához, melynek elsõ
pontját – vagyis, hogy zöld legyen
a város – elsõsorban a fiatalok fo-
gadták jól – mondta dr. Simon
Gábor. Hozzátette: a város meg-
újítása mellett maguk a képviselõk
és a jelöltek is elindultak a megújulás
útján, hiszen a 24 képviselõjük
közül 11 indul újra, 9 pedig új je-
lölt. Káli Sándor többek között a párt
energia-elképzeléseirõl beszélt,
melynek során kifejtette: a Mályiban
található 110 oC-os víz, valamint a
biomassza-fûtõmû segítségével
Miskolc gázfûtéstõl való függését
100%-ról 70%-ra kívánják csök-
kenteni. A magisztrátus újjászerve-
zésével és kiszélesítésével szeretnék
megoldani, hogy meghatározó gaz-
dasági szakemberek bekapcsolód-

janak az új projektek kidolgozásá-
ba, megvalósításába – tette hozzá
Káli Sándor, aki elmondta azt is: kez-
deményezni fogják Brüsszelben,
hogy a Kassa – Miskolc régió adó-
mentességet kapjon.

MISKOLCRA LÁTOGATOTT AZ
ÁLLAMTITKÁR � Miskolcra látoga-
tott Kontrát Károly, a Belügy -
minisztérium parlamenti államtit-
kára. A politikus dr. Kriza Ákos, a
Fidesz – KDNP miskolci polgármes-
terjelöltjének meghívására érkezett
a városba, és a nap folyamán több
szemszögbõl tekintették át szakem-
berekkel Miskolc közbiztonsági hely-
zetét. Kontrát Károly és dr. Kriza Ákos
jogászokkal, lakásszövetkezeti elnö-
kökkel, közös képviselõkkel talál-
koztak, valamint ellátogattak az Avasi
Rendõrõrsre, ahol a megyei és a vá-
rosi rendõrkapitány várta õket. A prog-
ramok utáni sajtótájékoztatón Kontrát
Károly kijelentette: akkor lesz el-
mondható, hogy rend van Mis kol con,
ha az Avason és Lyukóban rend lesz.
Ennek érdekében megállapodás szü-
letett arról, hogy jogszabályok és tör-
vények elõkészítésében mûködik
majd együtt a kormány a miskolci-
akkal. Dr. Kriza Ákos, a Fidesz – KDNP
polgármesterjelöltje arról szólt, hogy
nem helyes a mostani gyakorlat, mi-

szerint az önkormányzat egy va-
gyonvédelmi céget támogat a köz-
rend fenntartása érdekében, és nem
a rendõrséget. Hozzátette: terveik kö-
zött szerepel egy külön bizottság fel-
állítása, mely a közrend fenntartását
felügyeli, illetve koordinációs szereppel
bír majd a rendõrség és az önkor-
mányzat hatóságai között.

AGGASZTÓNAK TARTJÁK A KÖZ-
BIZTONSÁGOT �A múlt heti, Gyár
utcai gyilkossággal kapcsolatban
tartott rendkívüli sajtótájékoztatót a
Szemléletváltást Miskolcon Egyesület.
Szabó Ildikó Virág önkormányzati
képviselõjelölt szerint aggasztó a
közbiztonság helyzete az üveggyár
környékén. Az egyesület képvise-
lõinek tájékoztatása szerint, a múlt
héten a Gyár utcában agyonvertek
egy 71 éves férfit; az ügyet Szabó
Ildikó Virág szerint el akarták tus-
solni. A sajtótájékoztatón a környé-
ken élõk is részt vettek, akik arról
számoltak be, hogy mindennapo-
sak a környéken a lopások és a be-
törések. Szabó Ildikó Virág szerint
következménye kell, hogy legyen a
legutóbbi, halállal végzõdõ esetnek,
mert az itt élõ emberek nem érzik
magukat biztonságban, rendõröket
pedig egy éve nem láttak a kör-
nyéken.

Parkoló a Középszeren

Immár megújult járdákon köz-
lekedhetnek a járókelõk
Szirmán a Mohostó utcán, illet-
ve a Miskolci út Berekkerti sza-
kaszán. Hegedûs Andrea kép-
viselõ önkormányzati alapjából
finanszírozta a fejlesztést.

� BÚZAFALVI T.

A két fejlesztésnek köszönhe-
tõen mintegy 400 méteres új jár-
daszakasz készült el Szirmán, me-
lyet pénteken reggel adtak át.
Hegedûs Andrea elmondta: a csa-
padékvíz-elvezetés több utcában
már korábban megtörtént, de a
Mohostó utca régi, rossz minõsé-
gû, töredezett járdaburkolatának
cseréjére most került sor, aminek
köszönhetõen a helyi lakosok
komfortérzete javul. A Miskolci út

Berekkerti járdaszakaszának át-
adása is jelentõs elõrelépés, hiszen
sok, Miskolcon dolgozó szirmai
lakos ezen a szakaszon jut el a
buszmegállóig. Szirma berekkerti
lakónegyedének megépülésével
megnövekedett a lakosságszám
és megváltozott a település arcu-

lata – mondta el Hegedûs Andrea.
Majd hozzátette: „az utóbbi 8 év
alatt 30 millió forintot fordítottak
útfelújításra, a mostani két új
járda mintegy 5 millió forintból ké-
szült el. Tervezik egy új park ki-
alakítását is, nagyjából 1 millió fo-
rintból.”

ÚJ JÁRDA SZIRMÁN

Politikai hirdetés



Komlóstetõn a Szeder Utcai
Óvoda melletti területen az
Európai Unió szabványainak
is megfelelõ játszóteret vehet-
tek birtokba csütörtökön dél-
után az ott élõ gyerekek, és az
oktatási intézmény növendé-
kei.

� VAJTÓ L.

Az új játszóteret a legkisebbek
saját nyár- és vakációidézõ mûso-
rukkal avatták fel, melynek ke-
retein belül lufieregetésre is sor
került az intézmény udvarán.
Zámbó Tiborné önkormányzati
képviselõ az esemény kapcsán el-
mondta: a nemrégiben elké-
szült, uniós szabványoknak is

megfelelõ ját-
szótér már régi
vágya a helyi-
eknek, hiszen
nem csak az
óvoda diákjai,
hanem a kör-
nyéken élõ gye-
rekek is hasz-
nálhatják majd.
A játékpark
kapcsán a kö-
zeli járdasza-
kaszt is lebeto-
nozták, így az
eddigiekben
kavicsos területen már köny-
nyebben tudnak bringázni a fia-
talok. A beruházás 13 millió fo-

rintból jött létre, amiben a köz-
világítás is felújításra került.
Szihalmi Péter képviselõjelölt az

eseményen ígéretet tett a park
késõbbiekben való továbbfej-
lesztésére is.
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A járda és a közvilágítás is megújult

ÚJ JÁTSZÓTÉR KOMLÓSTETÕN

„A cigánybûnözés áldozatainak
emlékére. Akik értelmetlenül
haltak meg” – áll a Centrum
elõtti téren felállított emlék-
táblán, melyet csütörtökön
avatott fel a Jobbik. A miskolci
cigány származású emberek
azonban panasszal élnek a vá-
lasztási bizottság felé.

A „cigánybûnözés” áldozatainak
elsõ állandó emlékmûvét hozná
létre a Jobbik, melynek képviselõi
szerint az egész országban meg kell
emlékezni az elhunytakról. Szegedi
Márton, a párt polgármesterjelölt-
je a miskolci emléktábla elõtti
egyperces, néma megemlékezés
után elmondta, az elmúlt napok-
ban rengetegen zarándokoltak el
a táblához, ami azt üzeni, hogy meg
kell állítani a „cigánybûnözést” –
kiemelve, hogy több cigány is le-
rótta kegyeletét a táblánál.

„Minden megyeszékhelyen ha-
sonló emlékmûvet kell állítani, és
Szögi Lajos halálának napját a ci-
gánybûnözés áldozatainak em-
léknapjává nyilvánítani” – hang-
súlyozta Szegedi Márton. A Jobbik
polgármesterjelöltje szerint a tábla
a politikusoknak is üzen, hogy
ideje rendet teremteni – pozitív
példával pedig Érpatak szolgál. „A
Jobbik készen áll. Megválasztásom
esetén Miskolc lesz az elsõ, ahol
rend lesz” – zárta szavait a poli-
tikus.

A miskolci cigány származású
emberek megdöbbenve tapasz-
talták, hogy a belvárosban nagy
tábla hirdeti a „cigánybûnözés” fo-
galmát, ezért panasszal élnek a
helyi választási bizottságnál. A
grémiumnak írt levelükben az
alábbiakat fogalmazták meg:

„A Jobbik Magyarországért
Mozgalom választási plakátja

(rendõrségi állásfoglalás szerint)
emberi méltóságunkban sért min-
ket, cigány származású embereket. 

A tábla a »cigánybûnözés« ki-
fejezést használja, ami nem lé-
tezõ fogalmat takar. A magyar jog-
rend nem ismeri ezt a kifejezést,
sõt a parlamentben Orbán Viktor
miniszterelnök felszólalásában
kijelentette: nincs cigánybûnözés.
A Jobbik súlyosan megsérti az em-
beri jogokat a választási plakát-
ként funkcionáló emléktábláján,
mikor feltételezések alapján ci-
gány származású elkövetõkrõl
beszél, holott nem tudhatják az
elkövetõk származásának kilé-
tét, mert nem készülhet ezzel
kapcsolatban feljegyzés. Fo -
galmakat gyárt azzal a szándék-
kal, hogy negatív színben tüntes-
sen fel egy nemzetalkotó kisebb-
séget. A »cigánybûnözés« kifeje-
zésnek a használata kollektív íté-

letet takar. Úgy véljük, a Jobbik
több esetben is megsérti a de-
mokratikus választási kampány
szabályait.

Sérelmezzük a továbbiakban
azt, hogyan lehetett választási
plakátnak minõsíteni egy emlék-
táblát, amit meg is koszorúznak.
A mi értékrendünk szerint nem
szokás választási plakátot koszo-
rúzni.” 

A levél írói (köztük Váradi
Gábor, Botos Ferenc, Kemény
Anikó, Lakatos Ernõ) szerint a vá-
lasztási plakátnak minõsített em-
léktábla kimeríti a közösség el-
leni izgatásnak, valamint a gyûlö-
letre való uszításnak a bûncse-
lekményét. Továbbá kérik a vá-
lasztási bizottságot, távolíttassa el
a táblát Miskolc területérõl, és nyi-
latkozatban foglaljon állást a
Jobbik kampányával kapcsolat-
ban.

Emléktáblát avattak – 
a kisebbségiek tiltakoznak

Ismét indul a COLLINS
Mixertanfolyam

PETHŐ TAMÁS
vezetésével!
Ha érdekel a koktélok, borok
és az olasz kávékultúra világa,
JELENTKEZZ!
A TvPaprika „italfelelőse” várja
érdeklődésed a 20/219-23-88-as
számon, vagy a vinobarclub@gmail.com
e-mail címen.

A KÖZPONTI NYOMOZÓ FÕÜGYÉSZ -
SÉG HEZ FORDUL A SZEME � Feljelentést
tett hivatali visszaélés miatt Zsíros Zsolt,
Miskolc városi vezetõ ügyész ellen Szemes
István, a 13. számú választókerület SZEME
képviselõjelöltje. Szemes István tájékoztató -
ján kifejtette: bizonyítást nyert, hogy a
Bábonyibércen, a jogszabályokkal ellenté-
tesen sokan nem rendelkeznek szigetelt
szennyvíztárolóval. Zsíros Zsolt és a város-
vezetés azonban ezen lakókkal szemben a
törvényi szabályozás ellenére nem indítot-
ta el a szükséges intézkedéseket – ezzel
Szemes István szerint a városi vezetõ ügyész
hivatali visszaélést követett el, mivel a tör-
vényt megszegõket jogtalan elõnyben ré-
szesítette. A képviselõjelölt rágalmazás miatt
feljelenti Martossy Györgyöt, a megyei fõ -
ügyészség szóvivõjét, aki szerinte nagy nyil-
vánosság elõtt úgy nyilatkozott: Szemes
István a hatósági mulasztásokkal kapcsolat-
ban valótlant állít.

EGÉSZSÉGES ÉLELMISZERT AZ ISKOLAI
KONYHÁKBA � Kiemelt jelentõségû az
egészséges, környezetbarát, jellemzõen helyi
biotermékek fogyasztásának népszerûsítése,
termelésének ösztönzése Kovács Gyula, a
4. számú választókerület jobbikos képvise -
lõjelöltje szerint. A politikus sajtótájékozta-
tóján elmondta: szeretné bevonni ezek ter-
melésébe Görömböly termelõi közösségét
és a környékbeli gazdálkodókat is. Kovács
Gyula követeli, hogy a Miskolc Holding bont-
sa fel a közbeszerzési törvény változása elõtt
kötött beszállítói szerzõdéseket, melyek a
közintézmények élelmiszeralapanyag-ellá-
tását biztosítják. A jelölt szerint az iskolák-
nak és a szülõknek kell eldönteniük, hogy
mit, honnan és mennyiért akarnak besze-
rezni a konyhákra.

TÁMOGATNI KELL AZ IDÕSEKET � Az
idõsek napjához közeledve az Õszi Napsugár
Idõsek Otthonában tartott sajtótájékoztatót
Soltész Miklós, a Nemzeti Erõforrás Mi -
nisztérium államtitkára, Csöbör Katalin fi-
deszes országgyûlési képviselõ és a Fidesz
– KDNP polgármesterjelöltje, dr. Kriza Ákos.
Az idõsek napja nemcsak a szépkorúakról,
hanem gondozóikról is szól – mondta
Csöbör Katalin. Soltész Miklós szociális ál-
lamtitkár hozzátette: szemléletváltásra van
szükség, hogy az idõsekre úgy tekintsenek,
mint az évtizedek alatt hatalmas tudást és
bölcsességet felhalmozott emberekre.
Kijelentette: a kormány célja, hogy a to-
vábbiakban is támogassa a szépkorúakat,
ezért meghosszabbították a gáz- és távhõdíj
támogatásának idejét, valamint az Idõsek
Otthonában való elhelyezés szabályozását
is átalakították, ezzel is segítve az idõseket.
Dr. Kriza Ákos hozzátette: régen egy fedél
alatt éltek az idõsek és a fiatalok, most azon-
ban széthullanak a családok, ezért a Fidesz
– KDNP a jövõben a generációk kommu-
nikációját és egymásra találását segíti majd.

ELKERÜLÕ ÚT KELLENE � Gyógyszertárat
adtak át szimbolikusan a Lehet Más a
Politika képviselõjelöltjei Hejõcsabán. Farkas
János képviselõjelölt szerint ezzel megol-
dódhat a városrész egyik jelképének, az üre-
sen álló gyógyszertárnak a problémája. A leg-
nagyobb gondnak mégis a hatalmas zajjal
járó átmenõ forgalmat nevezte. Elmondása
szerint évekkel ezelõtt már szerepelt a város
tervei között a Hejõcsabát elkerülõ út meg-
építése, ami még mostanra sem valósult meg.
A képviselõjelölt szerint a Zöld Nyíl villa-
mosprojektben szereplõ villamospálya vo-
nalának meghosszabbítása helyett inkább az
elkerülõ utat kellene megépíteni Hejõcsabán.

A „VALÓ VILÁG” � „Itt a lét a tét, mert
ez a Való Világ” címmel tartott sajtótájé-
koztatót a Szemléletváltást Miskolcon
Egyesület csütörtökön délután a Kazinczy
Ferenc Általános Iskola bejáratánál.

A Középszer utcán tartott tájékoztatón az
egyesület több képviselõjelöltje is hangot
adott a városrészben lévõ áldatlan állapo-
toknak. Molnár Zsolt szerint a fent említett
útszakasz és környéke a város egyik legsû -
rûbben lakott területe, ahol rendkívül fon-
tos a közbiztonság helyreállítása. A fõ cél:
azokat az embereket megbüntetni, akik a
társadalomi együttélési szabályokat képte-
lenek betartani, hiszen azok veszélyeztetik
a békés lakók mindennapjait. Balogh Béla
a témával kapcsolatosan egyetértését fejezte
ki: fontos a közbiztonság megteremtése a
városban, és elmondása szerint ezt csak
abban az esetben lehet elérni, ha a valós
hatósági szerveket erõsítik. Hircsu Ákos
polgármesterjelölt szerint a probléma az ed-
digi látszatmegoldásokkal van, hiszen azok
nem vezettek pozitív eredményekre.
Elmondása szerint a lakótelepeknek saját
rendõrõrsökre van szüksége, így nem kel-
lene több területre megosztani a koncent-
ráltságot. 

A MUNKÁSPÁRT ELÍTÉLI A JOBBIK JE-
LÖLTJÉT � Elítéli Szegedi Márton jobbikos
polgármesterjelölt vasárnapi magatartását a
Magyar Kommunista Munkáspárt két kép-
viselőjelöltje – áll a párt szerkesztőségünk-
höz eljuttatott közleményében. Mint Orosz
Imre Tibor és Fülöp József Istvánné fogal-
maz: nincs joga Szegedi Mártonnak sem
ahhoz, hogy törvényt sértsen, valamint fel-
merül bennük a kérdés: hogyan akarja
Szegedi Márton másokkal betartatni a tör-
vényt, ha ő maga sem tartja be?

HÍRPALETTA



Újabb állomásához
érkezett a Diós -
gyõri Labdarúgó
Akadémia-prog-
ramhoz kapcsolódó
létesítményfejlesz-
tés. Az általános is-
kolákban megvaló-
sított pályaépítések
után átadták az
elsõ óvodai mûfü-
ves pályát is a
József utcában. 

Kedvenc csapatuk
színeit tökéletesen is-
merõ ovifocisták vár-
ták izgatottan a szá-
mukra nagy napot, amikor is hosz-
szú várakozás után birtokukba ve-
hették a korcsoportot, vagyis a
DVTK ovifocistáit nagy türelem-

mel edzõ Teodoru Borisz irányí-
tásával a József úti óvoda új pá-
lyáját. Káli Sándor polgármester
elmondta, nagyon szeretné, ha a
Diósgyõr nem venne játékosokat,
hanem a miskolci gyerekek közül
„kerülnének ki a Veréb Gyurik,
Oláh Ferik, Salamon Józsik, Tatár
Gyurik.”

Az alapot az elsõ óvodai mûfü-
ves pálya megépítéséhez a Gyõri
kapu szocialista önkormányzati
képviselõje és a közmunkaprog-
ram segítségével teremtették meg.

Dr. Simon Gábor azt mondja,
ezzel nagyjából komplex a Gyõri
kapui rendszer, hiszen három -
évestõl tizennyolc évesig az aka-
démia meg tudja szervezni az
után pótlás-nevelést.

A József úti óvodában most át-
adott pálya megközelítõleg más-
fél millió forintos költségéhez,
képviselõi alapjából 300 ezer fo-
rinttal járult hozzá a politikus, az
átadott pálya pedig a tervek sze-
rint a gyermekek egészség-
megõrzését is segíti.

A DEMOGRÁFIAI HELYZET RÕL
� Miskolc aktuális társadalmi hely-
zetérõl, a város lakosságának súlyos
csökkenésérõl és a helyi civil társa-
dalmi összefogás jelentõségérõl tar-
tott sajtótájékoztatót a Szemlélet vál -
tást Miskolcon Egyesület. A Központi
Sta tisztikai Hivatal szerint rohamo-
san fogy Miskolc lélekszáma – kezd-
te sajtótájékoztatóját Hircsu Ákos, a
SZEME polgármesterjelöltje, aki úgy
vélekedett: a rendszerváltás óta há -
rom diós gyõri stadionnyi ember
hagy ta el a várost. Hircsu Ákos sze-
rint ez a folyamat azonban vissza-
fordítható, ha a politikusok többet
foglalkoznának a lakosság vélemé-
nyével, akkor az emberek jobban
éreznék magukat Miskolcon.  

A TISZTESSÉGES KAMPÁNYRA
HÍVTÁK FEL A FIGYELMET �
Higgadtan a lényegrõl címmel tar-
tott sajtótájékoztatót kedden délután
Lenártek András, dr. Zsiga Marcell
és Katona Ferenc a KDNP helyi szer-
vezetének Erzsébet téri irodájában.
A politikusok kritizálták az MSZP
kampányát, mely szerintük egyre
durvább, és azzal a többi pártot sem-
mibe veszik. Katona Ferenc önkor-
mányzati képviselõjelölt arról szólt,
hogy bizonyítékaik vannak arra,
hogy az 1. számú választókerületben
a Városgazda Kft. logójával ellátott
autóból kiszálló ember, vélhetõen
a cég munkatársa vágott le fideszes
plakátot, majd azt a kocsi platójára
dobta fel. Lenártek András önkor-
mányzati képviselõ mindehhez hoz-
zátette: a Káli Sándor által aláírt le-
velet, mely harmincezer miskolci
háztartásba jutott el, Budapesten
adták fel. Ez arra utal, hogy az
MSZP kampányának egy részét biz-
tosan a fõvárosból irányítják. 

REAGÁLT A VÁROSGAZDA �
Osváth Zoltán, a Miskolci Város gaz -
da Kft. ügyvezetõ igazgatója közle-
ményt adott ki a Katona Ferenc által
elmondottakra reagálva, mely sze-
rint körlevél formájában hívta fel a
dolgozóik figyelmét, hogy „munka-
idõ alatt csak és kizárólag a mun-
kaköri leírásban foglaltakat végez-
hetik. Semmilyen, 2010-es önkor -
mány zati választással összefüggõ

kampány eszközökkel nem kerül-
hetnek kapcsolatba, azaz plakáto-
kat, hirdetményeket sem a falról, sem
a földrõl, sem egyéb helyrõl eltá-
volítani tilos. A köztisztasági fel-
adatkörhöz tartozó kampányeszkö-
zök összegyûjtése a választást kö-
vetõen történhet meg.” 

INGYENESEN LEHET UTAZNI
OKTÓBER 3-ÁN � Október 3-án
06.00 és 20.00 között, az önkor-
mányzat kérésére, ingyenes a kö-
zösségi közlekedés a Miskolc Városi
Közlekedési Zrt. helyi (Miskolc köz-
igazgatási határáig közlekedő) jára-
tain, annak érdekében, hogy min-
denkinek lehetősége legyen eljutni
a választókörébe. 

A BIZTONSÁG PILLÉREI � Biz -
ton ságos Miskolc címmel tartott saj-
tótájékoztatót kedden délelõtt dr.
Kriza Ákos, a Fidesz – KDNP polgár -
mesterjelöltje. A politikus szerint a
biztonságnak három alapvetõ pillé-
re van, ezek a köz- és a létbizton-
ság, valamint az egészségügy biz-
tonságos mûködése, és csak akkor
érzik magukat az emberek bizton-
ságban, ha mindhárom megvan. Dr.
Kriza Ákos elmondta: a közbizton-

ság kérdését legtöbben állami fel-
adatként definiálják, ám annak egyes
részei nagyon is az önkormányzato-
kat érintik. A polgármesterjelölt vé-
leménye szerint a helyhatóságok is-
merik a helyi viszonyokat, ezért ha-
tékonyabbak tudnak lenni, ha saját,
hatósági jogkörrel rendelkezõ szer-
veik együttmûködnek a rendõrség-
gel.

MSZP: KELL-E MENGYI?�Sajtó -
tá jékoztatót tartott az MSZP a me-
gyeháza elõtt pénteken. A rendez-
vényen Gúr Nándor, a párt megyei
elnöke azt mondta: míg Miskolc szo-
cialista városvezetése az elmúlt
években megduplázta a város va-
gyonát, a megye fideszes vezetése
meghúszszorozta a megye adóssá-
gát. Gúr Nándor szerint sajnálatos,
hogy a megye helyi fideszes politi-
kusait az országos pártvezetés olya-
nokra cserélte, akik vagy nem itte-
niek, vagy nem sokat tettek eddig
a megyéért. Dr. Varga László, az
MSZP megyei alelnöke arról szólt,
hogy a Fidesz megyei elnökjelöltje
eddig semmilyen ügyben sem nyil-
vánult meg a közgyûlésben, Pesten
ügyvédi praxist mûködtet, így nincs
is itt a megyében. 
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A minorita templomban Szent
Ferenc-ünnepre készülve három-
napos lelkigyakorlatot tartanak ok-
tóber 1–3. között. Az este 6 órai
szentmiséken Lóczi Tamás, a Fráter
György Katolikus Gimnázium ér-
seki biztosa mondja a szentbe-
szédeket. A vasárnapi szentmise
után tartják a tranzitus (Szent
Ferenc halála) megemlékezést.
Október 4-én, hétfõn, az ünnepi
szentmisét Kolbert Mátyás atya
mutatja be. Ekkor tesznek foga-
dalmat a Ferences Világi Rend
tagjai.

Szombaton, október 2-án, a dél -
elõtt 11 órakor kezdõdõ szentmi-
se keretében teszi le örökfogadal-
mát Magda Gabriella Petra nõvér,
a Szent Ferenc Kisnõvérei közös-
ségének tagja a mindszenti temp-
lomban. A szentmisét dr. Ternyák
Csaba egri érsek mutatja be.

A diósgyõri görög katolikus
templom (Bíró utca 2/a) idei bú-
csúját október elsõ vasárnapján, 
vagyis október 3-án tartják. Délelõtt
9 órakor kezdõdik a püspöki ut-
renye, 10.30-kor pedig az ünnepi

szent liturgia. Ennek keretében
áldja meg Kocsis Fülöp hajdúdo-
rogi megyéspüspök és miskolci
apostoli kormányzó az új oltárt és
szentségházat, a felújított templo-
mot és mellette lévõ, szintén fel-
újított közösségi házat. A szertar-
tás végén körmenet lesz, utána
pedig agapé várja a búcsúi öröm-
re összegyûlt kedves híveket. Az esti
liturgia után búcsúi bált szervez-
nek a közösségi házban. A „tánc -
ház” szakemberek vezetésével 19
órától indul. 

Október 7-én, csütörtökön 17
órától tart elõadást a Fráter György
Katolikus Gimnázium aulájában
Tóth Endre, a Nemzeti Múzeum
könyvtárának igazgatója A keresz-
tény királyság megalapítása: kirá-
lyaink felkenése az Árpád-korban
címmel a KÉSZ rendezésében.

A Zárdakápolna Magyarok Nagy -
asszonya búcsúját jövõ vasárnap,
október 10-én tartják. A három-
napos lelkigyakorlat szónoka pén-
teken, szombaton és vasárnap 17
órától Nagy István mindszenti káp-
lán.

HARANG-HÍREK
HETI MÛSORA

2010. október 4–2010. október 10.

Jegypénztár:
Miskolc, Rákóczi u. 2.

Tel.: 46/508-844,
30/846-3009

BOLDOGSÁG 
69:09

ExperiDance
Tánctársulat

Rendezô-koreográfus: 
Román Sándor

2010. október 14., csütörtök, 19.00 óra

Jegyár: 3900 Ft, 4500 Ft, Miskolc Kártyával: 3500 Ft
A kedvezmény csak a drágább jegyárra vonatkozik!

A MÛVÉSZETEK HÁZA OKTÓBERI MÛSORÁBÓL:

Jegypénztár:
Miskolc, Rákóczi u. 2.

Tel.: 46/508-844,
30/846-3009

ÖTÓRAI TEA 
A MISKOLCI SZALONZENEKARRAL

Legyen vendégünk 
egy csésze teára

2010. október 3.,
vasárnap 17.00 óra

Jegyár: 600 Ft

Jegyek már kaphatók a Művészetek Háza jegypénztárában.
Tel.: 46/508-844

BEVÁLLALJA?

DR. CSERNUS
IMRE

pszichiáter
tart előadást Miskolcon
a Művészetek Házában

OKTÓBER 6-ÁN 18 ÓRÁTÓL.
Téma: Önismeret fejlesztése.

UTÁNPÓTLÁSKÉPZÉS A GYÔRI KAPUBAN

Mûfüves pályán 
az ifjú tehetségek

HÍRPALETTA

Október 4., hétfõ

06.00 Az elõzõ esti adás ismétlése
08.30 Képújság 17.00 Egy szenve-
délybeteg a szeretetrõl – mégis van
visszaút (Hálózat TV) 17.30 Képújság
17.55 Mûsorismertetés 18.00 Miskolc
Ma, hírmûsor 18.25 Kilátó, közéleti
magazin 19.00 Miskolc Ma (ism.)
19.25 Kéznyújtásnyira, a fogyatékkal
élõk magazinja 20.00 Miskolc Ma
(ism.) 20.30 Hírháló (Hálózat TV)
21.00 Mélytengeri kalandorok, ame-
rikai film (Hálózat TV) 23.00–06.00
Képújság.

Október 5., kedd

06.00 Az elõzõ esti adás ismétlése
08.30 Képújság 17.00 Szentföldi szent
helyek üzenete 17. rész (Hálózat TV)
17.30 Képújság 17.55 Mûsorismertetés
18.00 Miskolc Ma, hírmûsor 18.25
Kilátó, közéleti magazin 19.00 Miskolc
Ma (ism.) 19.25 Sportpercek, a Miskolc
Televízió sportmûsora 20.00 Miskolc
Ma (ism.) 20.25 Makó – DVTK, NB
II-es bajnoki labdarúgó-mérkõzés
21.00 New York-i zsaru, amerikai film
(Hálózat TV) 23.00–06.00 Képújság.

Október 6., szerda

06.00 Az elõzõ esti adás ismétlése
08.30 Képújság 17.00 A polgármes-
ter, portréfilm (Hálózat TV) 17.30
Képújság 17.55 Mûsorismertetés 18.00
Miskolc Ma, hírmûsor 18.20 Ház-
sor(ozat) 18.25 Kilátó, közéleti ma-
gazin 19.00 Miskolc Ma (ism.) 19.25
Múlt-kor, válogatás a Miskolc Televízió
archívumából 20.00 Miskolc Ma (ism.)
20.30 Hírháló (Hálózat TV) 21.00
Utolsó esély, amerikai film (Hálózat
TV) 23.00–06.00 Képújság.

Október 7., csütörtök 

06.00 Az elõzõ esti adás ismétlése
08.30 Képújság 17.00 Ne kockáztass!,
egészségmagazin (Hálózat TV) 17.30
Képújság 17.55 Mûsorismertetés 18.00
Miskolc Ma, hírmûsor 18.25 Kilátó,
közéleti magazin 19.00 Miskolc Ma
(ism.) 19.25 Zenemalom, komolyze-
nei magazin a Miskolci Szimfoni ku -
sok kal (ism.) 20.00 Miskolc Ma (ism.)
20.30 Hírháló (Hálózat TV.) 21.00 Az
Északi-tenger kalózai 1., spanyol–
amerikai film (Hálózat TV) 23.00–
06.00 Képújság.

Október 8., péntek

06.00 Az elõzõ esti adás ismétlése
08.30 Képújság 17.00 A titokzatos
Zichy-gyémántok, magyar film
(Hálózat TV) 17.30 Képújság 17.55
Mûsorismertetés 18.00 Miskolc Ma,
hírmûsor 18.25 Kilátó, közéleti ma-
gazin 19.00 Miskolc Ma (ism.) 19.25
Múzsa, kulturális magazin 20.00
Miskolc Ma (ism.) 20.30 Hírháló
(Hálózat TV) 21.00 Az Északi-tenger
kalózai 2., spanyol–amerikai film
(Hálózat TV) 23.00–06.00 Képújság.

Október 9., szombat

07.00 Az elõzõ esti adás ismétlése
09.30 Képújság 17.00 Szentföldi szent
helyek üzenete 18. rész (Hálózat TV)
15.00 Salakmotor BEK-döntõ Miskolc
17.30 Képújság 17.55 Mûsorismertetés
18.00 Miskolc Ma, hírmûsor 18.25
Kilátó, közéleti magazin (ism.) 19.00
Miskolc Ma (ism.) 19.25 Sportpercek
(ism.) 20.00 Miskolc Ma (ism.) 20.30
Hírháló (Hálózat TV) 21.00 Házibuli
Attilával és vendégeivel – showmûsor
(Hálózat TV) 22.00 Sztárok a kony-
hában (Hálózat TV) 23.00–07.00
Képújság.

Október 10., vasárnap

07.00 Az elõzõ esti adás ismétlése
09.30 Képújság 15.00 MJJSE – FTC,
Mol Liga jégkorongmérkõzés 17.00
Bence-show (Hálózat TV) 17.30 Kép -
újság 17.55 Mûsorismertetés 18.00
Krónika, heti hírösszefoglaló maga-
zin 18.25 Kilátó, közéleti magazin
(ism.) 19.00 Krónika (ism.) 19.25
Múzsa, kulturális magazin (ism.) 20.00
Krónika (ism.) 20.30 Hírháló (Hálózat
TV) 21.00 Õrült Joe, amerikai film
(Hálózat TV) 23.00–07.00 Képújság. 

A mûsorváltoztatás jogát
fenntartjuk!
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EGY SEKÉLY MÉLYSÉGÛ MEGFIGYELÕKÚT FÚRÁSÁVAL
MISKOLCTAPOLCÁN MEGKEZDÕDÖTT MISKOLC VÁROS KARSZTOS IVÓVÍZBÁZISA

ÉSZLELÕHÁLÓZATÁNAK KIALAKÍTÁSA

Miskolc vízellátását a Bükk hegység területén beszivárgó csa-
padékvízbõl táplálkozó források biztosítják. A szolgáltató MIVÍZ
Kft. célja, hogy folyamatosan kiváló vízminõséget biztosítson, és
kizárja a rendszerbõl a nagyobb esõzések által okozott, vagy eset-
leg emberi tevékenységbõl származó szennyezéseket.

A felszín alatt zajló folyamatok követésére ezért a Környezeti
és Energia Operatív Programból elnyert támogatással – a Kohéziós
Alap és Magyar Köztársaság társfinanszírozásában – a „Miskolc város
üzemelõ, sérülékeny, karsztos vízbázisának diagnosztikai vizsgá-
lata” címû projekt keretében, többek között észlelõhálózat ki-
alakítására kerül sor.

A hegység vízföldtanilag fontosabb pontjain 10 db új észlelõku-
tat, valamint a felújításra kerülõ, már meglévõ észlelõkutakon olyan

mérõmûszereket helyeznek el, melyek alkalmasak a karsztvízszint és néhány jellemzõ fizikai paraméter változásának fo-
lyamatos nyomon követésére. A mûszerek egy része online kapcsolatban fog állni a MIVÍZ Kft. diszpécserközpontjával, le-
hetõvé téve a gyors döntések meghozatalát.

A diagnosztikai pályázat keretében Bükkszentkereszten felállított meteorológiai állomás továbbítja a napi mért hõmér-
séklet- és csapadékadatokat, amelyek segítségével a vízmû idõben tud reagálni a hirtelen lezúduló, nagy mennyiségû csa-
padék okozta hatásokra.

A megfigyelõkutakon kívül, az észlelõhálózat keretében 3 db vízhozammérõ mûtárgy is épül a Szinván és a Hejõ-patakon.
Ezzel teljesül a természetvédelemi szakemberek régi vágya, hiszen így mérhetõvé válnak a Kelet-Bükk jelentõsebb vízfolyá-
sai által szállított vízmennyiségek, ez pedig a vízi élõhelyek vízbiztosítása céljából elengedhetetlenül fontos.

Fórumon mondhatták el elkép-
zeléseiket a városi kórház
mûködtetésével kapcsolatban a
MISEK dolgozói számára a mis-
kolci polgármesterjelöltek
hétfõn délután a kórház kultúr-
termében. A rendezvény fele -
másra sikeredett, mert bár a
terveket mindenki ismertette, a
fórum azonban kis híján vitába
fulladt, és arról az egyik jelölt
távozott is.

A tájékoztatón dr. Kriza Ákos, a
Fidesz – KDNP és Hircsu Ákos, a
SZEME polgármesterjelöltje vett
részt, Káli Sándort – parlamenti el-
foglaltsága miatt – dr. Mokrai Mihály
alpolgármester képviselte, Szegedi
Márton, a Jobbik polgármesterje-
löltje pedig nem jelent meg a dol-
gozók elõtt.

Az eredeti program szerint a
résztvevõknek öt perc állt rendel-
kezésükre, hogy kifejthessék el-
képzeléseiket a kórház jövõbeni
mûködtetésérõl. A felszólalók sorát
dr. Kriza Ákos nyitotta, aki beszé-
de után azonnal várta a dolgozók
kérdéseit. Az eredeti program sze-
rint a kérdések elõtt a másik két
résztvevõnek is beszélnie kellett
volna, amire a moderátor is felhívta
a Fidesz – KDNP polgármesterje-
löltjének figyelmét. Dr. Kriza Ákos
ismételten a résztvevõkhöz for-
dult, mondván, hogy õ nem vitáz-
ni, hanem beszélgetni jött. Ezután
dr. Mokrai Mihály alpolgármester
felszólította dr. Kriza Ákost, hogy tart-
sa be a demokratikus vita szabá-
lyait, vagy távozzon.

Dr. Kriza Ákos megismételte ko-
rábbi kijelentését, és közölte, hogy

a továbbiakban nem kíván részt
venni az eseményen. A fórum – a
Fidesz – KDNP jelöltjének távozá-
sa után – Hircsu Ákos és dr. Mokrai
Mihály jelenlétében folytatódott
tovább.

Az eset után dr. Mokrai Mihály
„Hogyan futamodott meg dr. Kriza
Ákos?” – címmel tartott sajtótájé-
koztatót. – Nincs Miskolcon Fidesz,
mivel feloszlatása óta még nem ala-
kították újra a miskolci szervezetet
– kezdte a tájékoztatót. A politikus
elmondta: a képviselõk nem a
miskolciak érdekében, hanem az
országos Fidesz hatalma érdekében
fognak eljárni. Dr. Mokrai Mihály

szerint az eseményen dr. Kriza
Ákos nagyfokú tájékozatlanságról
tett tanúbizonyságot, és már nem-
csak a szocialistákkal, hanem saját
magával is ellentmondásba keve-
redett. Az MSZP miskolci alelnö-
ke hozzátette: ezek után felmerül
a kérdés, hogy akarnak-e a mis-
kolciak egy olyan pártot támogat-
ni, amelynek nincs miskolci szer-
vezete, amelynek Budapestrõl
mondják meg, hogy helyi szinten
mit kell csinálnia, valamint felme-
rül az is, hogy alkalmas-e a történtek
után dr. Kriza Ákos polgármester-
jelöltnek? – hangzott el a tájékoz-
tatón.

OKTATÁS ÉS MUNKAHELYTEREMTÉS � A
Lehet Más a Politika oktatási és munkahely-te-
remtési stratégiáját mutatta be szombaton
Miskolcon Osztolykán Ágnes országgyûlési kép-
viselõ és Csendes József, a párt miskolci önkor-
mányzati képviselõjelöltje. Osztolykán Ágnes, a
parlament oktatási bizottságának tagja újfajta ok-
tatáspolitikáról beszélt, melynek részeként az LMP
azt az alapelvet képviseli, hogy az általános isko-
la mindenki iskolája, a párt ellenez mindenféle
szelekciót, mint a hat- és nyolcosztályos tagoza-
tokat, vagy éppen a szegregációt. Csendes József,
a párt képviselõjelöltje hozzátette: a belvárosban
a lég- és zajszennyezettséget szeretnék csökken-
teni, valamint szerintük több zöldterületre és a
játszóterek rendbe hozatalára lenne szükség.

ODAFIGYELÉS KÉRDÉSE � Utcafórumot tar-
tott Molnár Péter és Eperjesi Erika a Vörösmarty
utcán. A Fidesz – KDNP képviselõje és képvi-
selõjelöltje a lakosság észrevételeit várta azzal kap-
csolatban, milyen problémákat tapasztalnak a kör-
zetben, milyen feladatok elvégzésére lenne szük-
ség, és milyen igényeik lennének az ott élõknek.
Az utcafórumon a legtöbb észrevétel a közbiz-
tonság helyzete, a munkahelyek, a szemetelés kap-
csán érkezett a helyi lakosok részérõl. A politi-
kusok elmondása szerint sokszor olyan problé-
mákkal is találkoznak, amelynek megoldása nem
igazán pénz, csupán csak odafigyelés kérdése
lenne.   

A MUNKAHELYTEREMTÉSRÕL BESZÉLT A JE-
LÖLT � A munkahelyteremtés fontosságáról be-
szélt sajtótájékoztatón hétfõ délelõtt dr. Kriza Ákos,
a Fidesz – KDNP polgármesterjelöltje. A jelölt sze-
rint a közösségek fontosságáról beszélt, példaként
említve a klasztereket, illetve azt, hogy Miskolc a
környezõ településekkel együttmûködve halad-
hat elõre, mindkét közösségi formánál nagyobb
az esély a pályázatokon. Beszélt az ipari parkok-
ról is, melynek kapcsán megjegyezte: Miskolcnak
legalább 3-400 hektárnyi, összefüggõ területre van
szüksége, ez azonban csak a környezõ települé-
sekkel valósítható meg közösen. Dr. Kriza Ákos
szerint a környezõ településeken a mezõgazda-

ság újraindítása nem csak azért fontos, mert hely-
ben ad munkát az embereknek, hanem azért is,
mert így nem költöznek be Miskolcra, és veszik
igénybe itt a szociális ellátásokat. A tudásalapú
és innovatív gazdaságfejlesztés kapcsán a jelölt ki-
emelte a Miskolci Egyetemmel való, valóban szo-
ros együttmûködést. A környezetbarát, XXI. szá-
zadi technológiák meghonosításával Miskolcnak
ki kell hagynia egy fej lõdési lépcsõfokot, ha nem
akar végleg leszakadó térség maradni. 

NAGYGYÛLÉS ÉS DEMONSTRÁCIÓ �A köz-
biztonságért tartott nagygyûlést és demonstráci-
ót a Jobbik Magyarországért Mozgalom Miskolcon.
A Szent István téren tartott eseményen részt vett
Orosz Mihály Zoltán, Érpatak polgármestere, be-
szédet mondott Szegedi Márton, a párt miskolci
elnöke és polgármesterjelöltje, Volner János, a
Jobbik rendvédelmi kabinetjének elnöke és
Szegedi Csanád, a párt országos alelnöke. A be-
szédeket követõen a rendezvényen megjelent
mint egy 300 ember a fáklyás felvonulás részeként
végigvonult a Széchenyi utcán.  

AGGÓDIK A MISKOLCI SPORTÉRT A SZEME
�A Szemléletváltást Miskolcon Egyesület (SZEME)
a miskolci sportéletben történő visszaesésekre és
a szabadidőközpontok elhanyagoltságára hívta fel
az emberek és a média figyelmét pénteken dél-
előtt a Győri kapuban lévő József utcai sportpá-
lya bejárata előtt. Hubay György önkormányzati
képviselőjelölt elmondása szerint sajnálatos az,
hogy a tehetséges miskolci sportolóknak el kell
hagyniuk a várost, hiszen csak más településen
tudják tovább kamatoztatni játéktudásukat.
Véleménye szerint a problémát elsősorban az is-
kolai testnevelés és az utánpótlás-nevelés terén
kellene kezdeni. A Miskolcon létesített sportisko-
la ugyanis nem váltotta be a hozzá fűzött remé-
nyeket, hiszen nem kerülnek ki nagy számban
élsportolók az egyesület kötelékeiből. Hircsu
Ákos polgármesterjelölt a témához hozzáfűzte:
külön kell választani a városban a profi játékot
és az utánpótlás-nevelést, csak így lehet színvo-
nalasan, évekre előre biztosítani a miskolci ver-
senysportot.

HÍRPALETTAFelemásra sikeredett 
a MISEK dolgozói fórum

Át kell gondolni az európai
uniós források hazai lebonyolí-
tási rendszerét és a végrehajtási
folyamatot – jelentette ki Fellegi
Tamás Miskolcon. 

A nemzeti fejlesztési miniszter a
munkahelyteremtésrõl is beszélt,
ahol véleménye szerint az Új
Széchenyi Terv lehet az egyik kitö-
rési pont, s rövid idõn belül komoly
eredményeket hozhat hazánkban. Az
egyik legfontosabb cél a munka-
helyteremtés, ennek érdekében
egységesíteni és programalapúvá
kell tenni a felhasználható hazai for-
rásokat, valamint az ezekhez kap-
csolódó támogatási rendszert. – A
jelenlegi pályázati rendszer ugyanis
bonyolult, költséges és hosszadalmas
– mondta el Fellegi Tamás.

A nemzeti fejlesztési miniszter be-
szélt az Új Széchenyi Tervrõl is,
amellyel kapcsolatban kiemelte: az
abban lefektetett célok, valamint a
magyarországi és az uniós források
összehangolásával már belátható
idõn belül is komoly eredményeket
lehet elérni, s ezek elsõsorban új
munkahelyek létesítésében nyilvá-
nulhatnak meg. A kijelölt fejleszté-
si területek, kitörési pontok között
szerepel egyebek mellett az egész-
ségipar, a vállalkozásfejlesztés és az
otthonteremtés is. Dr. Kriza Ákos, a
Fidesz – KDNP polgármesterjelölt-
je mindehhez hozzátette: hazánk-
ban 7 ezerrel kevesebb munkahely
van most, mint 4 évvel ezelõtt,
Miskolcon pedig már a 20 ezer fõt
is eléri a regisztrált álláskeresõk
száma.

A FEJLESZTÉSI MINISZTER
A MUNKAHELYTEREMTÉSRÕL 



Sajtótájékoztatót tartott pénte-
ken dr. Szinay Attila, önkor-
mányzati képviselő, aki a Mis -
kolc Holding és a MIK Zrt. kap-
csán fogalmazott meg észrevé-
teleket, melyre a cégek is rea-
gáltak.

Dr. Szinay Attila elmondta: leg-
utóbbi tájékoztatója óta Káli Sándor
nem nyilatkozott azzal kapcsolatban,
hogy kik a bodótetôi építkezésben
érintett cégek tulajdonosai, és miért
fizettek ki tízmilliókat olyan szol-
gáltatásokért, amelyeket még a szin-
tén önkormányzati tulajdonú MIK
Zrt. könyvvizsgálója is vitat. 

Dr. Szinay Attila szerint a MIK Zrt.
2007-ig maga valósította meg a nagy
építőipari beruházásokat, ám az ön-
kormányzati cégeket tömörítő
Miskolc Holding Zrt. megalakulá-
sa óta – állítása szerint – a BKV-s
ügyből már ismert kiszervezési
technika kezdődött, azaz minden

olyan tevékenységet, amit addig
a MIK Zrt. látott el, kiszervezték
külső – véleménye szerint – off shore
tulajdonban álló cégekhez. A po-
litikus szerint a kiszervezett költsé-
gek jellemzően az adóhatóság által
a „megfoghatatlan” kategóriába
tartoznak, pl. tervoptimalizálás költ-
sége, értékesítés know how-ja rek-
lámra, honlapra kiterjedően, üz-
letvezetés, menedzsment díjazása,
műszaki projektvezetés bonyolítás
költsége stb. A frakcióvezető hoz-
zátette: ezeket a szerződéseket
többnyire az igazgató kötötte a cég
jogi és műszaki embereinek bevo-
nása nélkül.

Dr. Szinay Attila szólt a Szent
István tér Erzsébet fürdő felé eső ol-
dalán lévő területet eladásáról is.
Mint mondta, 2007. október 18-án
megtartott közgyűlésen a szocia-
lista képviselők Káli Sándor indít-
ványára megszavazták, hogy a szó-
ban forgó területet pályáztatás nél-

kül eladja a város. A vevő a WNT
Hotel és Für dő Kft. volt, a vételá-
rat 65 400 000 Ft-ban állapították
meg. A vételárban benne volt ma-
gántulajdonú építmények (ven-
déglátóegységek) földhasználati jo-
gának az ellenértéke, miközben az
érintett két söröző földhasználati
joga egy szerződés alapján 2007.
december 31-én megszűnt volna,
azaz kiürített állapotban visszajárt
volna a város részére. Szinay sze-
rint ezt követően az önkormányzat
Gazdasági Bizottsága Káli Sándor in-
dítványára úgy döntött, hogy ösz-
szesen 40 000 000 Ft-ért megve-
szi a két vendéglátóhely épületét.
A MIK Zrt. ingyenesen átadta a „fe-
leslegesen megvásárolt vendéglá-
tóhelyek” használati jogát a földte-
rület tulajdonosának, a WNT Hotel
és Fürdő Kft.-nek, amely azóta is
szedi a sörözők bérleti díját.

Dr. Szinay Attila hozzátette: az
egész folyamat kiderítését a Miskolc
Holding Zrt.-be delegált fideszes fel-
ügyelő bizottsági tag kezdemé-
nyezte, aki elől évekig próbálták
meg elzárni a szükséges doku-
mentumokat. 

Dr. Szinay Attila kijelentéseire
köz  leményben reagált a Miskolc
Holding. Ebben azt írják: helyesen
állítja, hogy a közgyűlés értékesí-
tette a Szent István tér Erzsébet
fürdő felé eső részét, de arról nem
szól, hogy az adásvételi szerződés
alapján az önkormányzat feladata
volt a területen lévő építmények át-
adása a vevőnek. Ezek tulajdono-
sai a földhasználati szerződés lejártát
vitatták, az általuk készíttetett ér-
tékbecslés az épületek értékét 60
millió forintra tette. A Gazdasági
Bizottság ezért úgy döntött, hogy
az adásvételi szerződés teljesítése
érdekében az épületek a MIK Zrt.
értékbecslése alapján 40 millióért
megvásárolhatók. A Miskolc
Holding szerint Szinay Attila valót-
lanul állítja, hogy a holding fideszes

felügyelőbizottsági tagja elől elzár-
ták volna a szükséges dokumen-
tumokat, és éppen a holding fel-
ügyelőbizottsága kért fel független
jogi szakértőt az ügy áttekintésére
– áll a közleményben

A MIK Zrt. a leghatározottabban
visszautasítja a vádakat, így a BKV-
hoz történő hasonlítást is. Azt írják,
a MIK Zrt. 2007 előtt és után is fo-
lyamatosan végzett önkormányza-
ti megrendelésre, illetve piaci ala-
pon építőipari és egyéb felújítási
munkákat. E tevékenysége során
mindig is külső partnerekkel együtt
dolgozott, amelyben nem történt
változás. A sajtótájékoztató véle-
ményük szerint burkoltan, újra a
Görgey 4. sz. alatti beruházást tá-
madja. A beruházás megvalósítá-
sára több külső partnerrel kötöttek
szerződést, amelyek „annyira tit-
kosak, hogy azokat bárki elolvashatja
a honlapjukon.” A MIK Zrt. mű-
ködésének szabályrendszerét állí-
tásuk szerint dr. Szinay Attila kép-
viselő is teljes részletességgel is-
merheti még abból az időből, ami-
kor a cég igazgatóságának volt a
tagja.

Szintén reagált az MBF Hills Kft.
és a tulajdonos Hills Holding Kft., akik
azt írják, a MIK Zrt. szerződést kö-
tött a Görgey 4. sz. társasház kivi-
telezésének és értékesítésének a tel-
jes menedzselésére. A cégek valós
munkát végeztek a projekt kapcsán,
az értékesíthető terület az eredeti
tervekhez képest 80%-al nőtt. A ki-
vitelezési költség a MIK Zrt. saját elő-
zetes becslésénél, eddig közelítőleg
30%-kal kevesebbe került, továbbá
a projekt jóváhagyásakor rögzített
költségvetést a menedzsmentet
végző cég nem lépte túl. A sajtótá-
jékoztatón jogtalanul meggyanúsított
cégek és személyek minden jogi le-
hetőséget ki fognak használni, hogy
jó hírnevük megsértéséért elégtételt
vegyenek – teszik hozzá közlemé-
nyükben.

FIGYELMET A SALAKMOTOR-
NAK � A miskolci salakmotorsport
jelenlegi helyzetét értékelte kedden
a Szemléletváltást Miskolcon Egye -
sü let. A SZEME szerint nem kapnak
kellõ önkormányzati támogatást a
miskolci salakmotorosok, noha ered-
ményeik egyedülállóak Magyar or -
szágon. A BEK-gyõztes együttes év -
rõl évre világsztárokat csábít Miskolc -
ra. Városmarketing szempontjából is
kiemelten fontos lenne a bennük
rejlõ lehetõségek kiaknázása – mond-
ta Balogh Béla képviselõjelölt. Az
egyesület átfogó, számos sportágat
érintõ sportkoncepciójának szer ves
része a salakmotor, tette hozzá Hircsu
Ákos polgármesterjelölt.

A SELYEMRÉT KÖZBIZTONSÁ-
GÁÉRT � A Selyemréti Általános
Iskolában tartott lakossági fórumot
Veres Gábor az MSZP önkormány-
zati képviselõjelöltje. Az esemény-
re meghívást kapott Káli Sándor pol-
gármester is, hogy közösen találja-
nak megoldást a lakók problémái-
ra. A választókörzetben tervezett
köz biztonsági intézkedésekrõl és a
közterületek helyzetének javításáról
beszéltek a lakóknak. A fórumon el-

hangzott többek között, hogy a te-
rület közbiztonságán térfigyelõ ka-
merák elhelyezésével javítanának, a
Szinva-parton zárt kutyafuttatót ala-
kítanának ki, a környékre beköltö-
zött hajléktalanokat pedig bevonnák
a közmunkaprogramba.

AZ „ÉLHETÕ MISKOLC” MEG -
TEREMTÉSÉRÕL � Prog ram jának
harmadik fontos elemérõl, az „Élhetõ
Miskolc” megteremtésének tervezett
lépéseirõl beszélt szerdán dr. Kriza
Ákos, a Fidesz – KDNP polgármes-
terjelöltje. A politikus beszédének
elején leszögezte: Miskolc ma nem
élhetõ, és fõ feladatának tekinti, hogy
ezt minél elõbb megváltoztassa, ha
a helyhatósági választásokon a több-
ség támogatja programjukat.
Hozzátette: egy város attól élhetõ,
ha a városlakók olyan jövedelem-
mel rendelkeznek, amivel el tudják
tartani magukat, ha nem félnek, és
ha a város mindehhez hozzá teszi
a munkát, amit a városlakók nem
tudnak megtenni.

AZ OKTATÁSI HELYZETRÕL �
Az oktatás, az egészségügy és a nyug-
díjasok miskolci helyzetérõl tartott

tájékoztatót a Jobbik. Egyed Zsolt me-
gyei elnök annak a pedagógusok-
nak szervezett eseménynek az is-
mertetésével kezdte a tájékoztatót,
melyen a pártok oktatási elképze-
léseit osztották meg. Egyed Zsolt sze-
rint csak a Jobbiknak van kidolgo-
zott elképzelése a terület legfonto-
sabb lépéseirõl. Az egészségügyrõl
szólva a Jobbik országgyûlési kép-
viselõje jelezte: miután tagja az el-
múlt 8 év visszaéléseit vizsgáló bi-
zottságnak, kitérnek majd a miskolci
egészségügyi intézményekben zajló
tevékenységek ellenõrzésére is. A
nyugdíjasokról szólva elhangzott:
egyedül a Jobbik áll ki ezen korosz-
tály mellett, konkrét intézkedéseket
kidolgozva helyzetük javítására.

POLITIKUSOK LAKÁSAIT FO-
TÓZTÁK � Fotópályázat ered-
ményhirdetését tartották péntek
dél elõtt az MSZP miskolci irodájá-
ban. Bartha György kampányfõnök
elmondta: a pályázati felhívás sze-
rint politikusok lakásait kellett lefo-
tózni, az akcióval a kampány fe-
szültségét kívánták enyhíteni, kicsit
humorosabb mederbe terelni.
Hozzátette: felhívásukra most is
igen sok pályamunka érkezett, ebbõl
választották ki a három díjazottat. Az
elsõ helyet Szolnoki Szabina szerezte
meg a dr. Kriza Ákos, Fidesz –
KDNP polgármesterjelölt lakásáról
készült fotóval, második lett Kasnyik
Dániel, a dr. Zsiga Marcell fideszes
országgyûlési képviselõ házát ábrá-
zoló képével, harmadik pedig Malin -
csák László, aki dr. Gonda Géza

Fidesz – KDNP polgármesterjelölt la-
kását fényképezte le. 

ELÉGEDETLEN VIRÁGKERES-
KEDÕK �Petíciót olvastak fel a sajtó
képviselõinek péntek délelõtt a Búza
téri piacon mûködõ virágpiac ke-
reskedõi. Mint elhangzott, arány -
talanul magasnak tartják a bérleti díjat
ahhoz képest, amit kapnak érte.
Elégedetlenek az árusítóhelyekkel,
rossz a közbiztonság a területen, s
az engedély nélküli árusok lassan ki-
szorítják a legálisan mûködõ keres-
kedõket a területrõl. Kifogásolják a
virágkereskedõk azt is, hogy min-
denszentekre állítólag ismét bérbe
kívánják adni a környékbeli parko-
ló területét virág- és koszorúárusításra.
A Régió Park Miskolc Kft. a napok-
ban ezt közleményben cáfolta. 

KAMERÁK AZ AVASON � Ígér-
getések helyett címmel tartott sajtó-
tájékoztatót kedden az Avason Földesi
Norbert és Varga Gergõ, az MSZP
képviselõjelöltjei, valamint Fodor
Zoltán képviselõ. Elhangzott, hogy
míg más pártok csak ígérgetnek, a
miskolci szocialisták tettekkel igye-
keznek javítani többek között az avasi
közbiztonsági helyzeten is. Fodor
Zoltán hangsúlyozta: azért válasz-
tották a sajtótájékoztató helyszínéül
a Felsõruzsin körutat, mert ide egy
térfigyelõ kamerát helyeztek ki, hogy
a helyi rendõrõrs ne csak a fõutak
környékét tudja megfigyelni, hanem
a kisebb utcákat is. Kedden össze-
sen hét darab térfigyelõ kamerát sze-
reltek fel az Avas több pontjára.
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Nagy durranás 
a Kutatók éjszakáján

Ismét nagy sikerrel zajlott szeptember
utolsó péntek éjszakáján a Kutatók éj-
szakája Miskolcon és Sárospatakon is.
Érdekességekben, szórakozásban ezút-
tal sem volt hiány, kicsik és nagyok ked-
vükre kutathatták a tudomány izgalmas,
sokszínû világát.

Negyedszerre engedtek bepillantást a Miskolci
Egyetem kutatói oktatási tevékenységükön
túlra, kutatásaik rejtelmeibe, s hozták köze-
lebb hozzánk mûszaki, természet- és társa-
dalomtudományi kísérleteiket, kutatásaikat.
Egy éjszakán át 30 helyszínen mintegy 80
program során szórakozva ismerkedhettünk
sokszor rejtélyesnek tûnõ munkájukkal a
Miskolci Egyetemen, Miskolc belvárosában
és Sárospatakon.
Több ezer érdeklõdõt vonzott a Miskolci
Egyetem tudományos-szórakoztató fesztiváli
kapunyitása. Ez persze nem is csoda, hi-
szen mikor és hogyan láthatjuk a saját sze-
münkkel a Jupiter bolygót és holdjait? Mikor
találkozunk a mindennapjainkban a flexa-
gonok, a bûvös négyzetek, az anyagok mik-
roszerkezete, a vonzó folyadékok és a ta-
szító lángok világával? Mikor és hogyan jár-
hatunk vízen? Hát az olajkútfúrás, a térin-
formatika, a nanomedicina vagy a bûvös-
kocka-forgató robot?
Hosszasan sorolhatnánk még e kérdéseket,
amikre a Kutatók éjszakáján találhattunk él-
ménydús választ. Mindemellett ugyancsak
szórakoztató formában nyerhettünk bete-
kintést az alternatív büntetési módokba, meg-

idézhettük a német mesevilágot, és számos
bemutatónak, kísérletnek, társas- és kvíz-
játéknak is aktív részesei lehettek a gyere-
kek és a felnõttek egyaránt.
Újdonság volt az idei rendezvényen, hogy a
korábbiaktól sokkal több zenei produkciót hall-
hattak az érdeklõdõk. Így egyebek mellett a
Figaró házassága opera keresztmetszetét a
Bartók Béla Zenemûvészeti Intézet hallga-
tóinak elõadásában. A két résztvevõ gim-
názium – Avasi és Fényi Gyula –, valamint
a Dr. Szabó Gyula csillagvizsgáló program-
jait szintén nagy érdeklõdés kísérte.
Az idén is volt lehetõség a legizgalmasabb
vagy tetszetõsebb pillanatok pályázati for-
mában való megörökítésére – a kiírásnak
megfelelõ képeket szeptember 30-ig várták
a szervezõk, hogy a bírálatok után október
4-ig értékelhessék a legjobb fotókat. A leg-
sikeresebb 30 fényképet a Miskolci Egyetem
honlapján (www.uni-miskolc.hu) lehet majd
megtekinteni.
A Kutatók éjszakája természettudománnyal
kapcsolatos programjait „A tudományos után-
pótlás-nevelés és a mûszaki, informatikai élet-
pálya elismertségének növelése a Miskolci
Egyetem stratégiai céljaival összhangban”
címû, TÁMOP-4.2.3-08/1-2008-0007 számú
projekt támogatta.
A projekt az Európai Unió támogatásával,
az Európai Szociális Alap társfinanszírozá-
sával valósult meg.

XXVIII. MAGYAR
SAJTÓFOTÓ KIÁLLÍTÁS

a Miskolci Galériában
A tárlat azoknak a magyar fotográfusoknak a munkáiból mutat be válogatást, akik ennek

a műfajnak a mestereivé váltak idehaza és külföldön a múlt századtól napjainkig.
A kiállítás időtartama alatt – november 13-ig – A divat világa a fotográfiában tegnap és
ma című kísérő kiállítás látható a miskolci Ifjúsági és Szabadidő Ház Fotógalériájában. 

Bővebb információ: www.miskolcigaleria.hu, www.sajto-foto.hu 

Átadták a rendészeti központot

MINDENT LÁTÓ
„SZEMEK”

� Folytatás az 1. oldalról.
Papp Tamás, a közterület-fel-

ügyelet vezetõje a központ kap-
csán elmondta, a felügyelet hu-
szonnégy órás, folyamatos szolgá-
latot ad az épületben. Napközben
a központjuk és az ügyintézés to-
vábbra is a Szemere utca 5. sz. alatt
marad, ám délután 6 órától reg-
gel 6-ig a rendészeti központ
veszi át az irányítást. Innen figye-
lik folyamatosan a kamerák képét,
és állandó összeköttetésben van-
nak a rendõrséggel. Ezt erõsíthe-
ti majd a rendõrség egy pályáza-
ta, melynek köszönhetõen rádiós
rendõrségi központ is kiépülhet az
épületben, javítva és gyorsítva a
kommunikációt. 

Fedor Vilmos alpolgármester arról
beszélt, hogy korábban az avasi
templomban nem tudtak koncer-
teket szervezni, mert nem volt il-
lemhely. Most már ez is adott, és
néhány hete a temetõ kerítését is
átadták, az északi oldalon pedig foly-
tatódik a sétányok fejlesztése. A köz-
pontba érkezõk pedig a turisztikai
irodában megismerkedhetnek az
Avas kulturális és szakrális élmé-
nyeivel.

A központban jelenleg a belvá-
rosban korábban telepített térfi-
gyelõ kamerák képét figyelik, ám
napokon belül bekötik a belváros
és Diósgyõr 25-25 új kameráját,
amelyet rövidesen követnek az
avasiak is.

A vagyongazdálkodásról a képviselő

A szokásoknak megfelelõen
idén is lesz õszi lomtalanítás
Miskolcon.

A részletekrõl Varga Zoltánt, az
AVE Miskolc Kft. ügyvezetõ igazga-
tóját kérdezzük.

– A lomtalanítást idén október 4-
én kezdjük és november 30-ig tart.
A lomtalanítás menete az eddigi-
ekhez hasonlóan hulladékszállítási
napokon történik reggel 6 órától,
ezért kérjük, hogy még idõben, le-
hetõleg elõzõ nap helyezzék ki a lo-
mokat.

– Kitehetõ-e például a hûtõszek-
rény, akkumulátor vagy a gumiab-
roncs?

– Az eddigi gyakorlatnak megfe-
lelõen továbbra sem szabad kiten-
ni ezeket a hulladékokat, váro-
sunkban 3 hulladékudvar üzemel,
ahol ezek térítésmentesen elhe-
lyezhetõk. A hulladékudvarokról

részletesebben a honlapunkon ta-
lálnak információt.

– Hogyan értesítették a lakossá-
got a lomtalanítás idõpontjáról?

– A családi házas övezetek lako-
sai a III. negyedéves számlával, a tár-
sasházak közös képviselõi pedig au-
gusztus utolsó hetében kapták meg
a lomtalanításról szóló szórólapun-
kat. Ezúton is szeretnénk megkérni
a közös képviselõket, hogy szíves-
kedjenek tájékoztatni a társasházak
lakóit a lomtalanítás idõpontjáról,
mert sajnos, rengeteg panaszos le-
velet és telefonhívást kapunk ami-
att, hogy a lakók semmilyen infor-
mációt nem kaptak.

– A szórólapon kívül hol lehet még
tájékoztatást kapni?

– A honlapunkon, a www.avemis -
kolc.hu címen, illetve a 46/500-310-
es telefonszám 236-os mellékén
kollégáink szívesen állnak rendel-
kezésükre.

ÕSZI LOMTALANÍTÁS

HÍRPALETTA
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Politikai hirdetés



Zsúfolásig megtelt a Mûvé sze -
tek Háza nagyterme a 12. Miskolci
Gyémántok Gálán. Most is ren-
getegen voltak kíváncsiak arra,
idén kik részesülnek a rangos el-

ismerésben. Az est egyik díjazottja,
Sándor Zoltán, a Hassler Ének-
együttes vezetõje, egy külföldi
turné miatt nem tudta átvenni a
Varga Éva szobrászmûvész készí-

tette gyémántdíjat, Eszlári Zita, a
Fortuna Divatstúdió vezetõje vi-
szont kezébe foghatta az elisme-
rést jelképezõ szobrocskát.

Az est harmadik díjazottja nem
egy személy volt, hanem egy csa-
pat, a DVTK országos bajnoksá-
gon bronzérmet szerzõ 1978–79-
es aranycsapata lett.

A Miskolci Gyémántok díjat

1998-ban alapította Káli Sándor,
jelenlegi polgármester. Az azóta el-
telt 12 év alatt pedig több mint
negyvenen részesültek a város és
lakói megbecsülését is jelképezõ
elismerésben. 

Káli Sándor azt mondja, annak
idején azért jött létre ez a díj, hogy
akik nem feltétlenül kapnak vá-
rosi kitüntetést, azok is méltó el-
ismerésben részesüljenek és azt
tapasztalta, hogy megszerették az
emberek a díjat, a díjkiosztó
gálát, és akik megkapták, olyan
helyen õrzik, ami méltó hely.

A díjátadó után még nem ért
rögtön véget a 12. Miskolci Gyé -
mán tok Gála. Az est végén Zséda
kápráztatta el énektudásával és da-
laival a nézõtéren ülõket.
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PÁLYÁZATI FELHÍVÁS
A Dr. Hilscher Rezső Szociális Közalapítvány a

Miskolci Családokért és a Borsod-Abaúj-Zemplén
Megyei Esélyegyenlőségi Iroda pályázatot hirdet
„Esélyegyenlőség a szociális munkában” címmel szo-
ciális, gyermekjóléti, gyermekvédelmi és fogyatékosügyi
területen dolgozó szakemberek számára.

A pályázat célja, hogy leírásra, összegyűjtésre és be-
mutatásra kerüljenek azok a – fenti szakmai ellátások
területén – jelenleg is működő gyakorlati projektek, ame-
lyek valós szükségletek kielégítésére jöttek létre és ha-
tékonyan hozzájárulnak a szolgáltatások fejlesztéséhez,
különös figyelemmel az esélyegyenlőségi célcsoportokra.

A pályázatok benyújtásának módja:
� A teljes pályázati anyag a pályázati

ADATLAPBÓL és az adatlapon feltüntetett 
kötelező mellékletekből áll.

� Az ADATLAP személyesen átvehető a Borsod-
Abaúj-Zemplén Megyei Esélyegyenlőségi Iroda
(Miskolc, Király u. 10.), továbbá letölthető 
az alábbi címen: http://www.eselyek -
haza.hu/files/file_429_1285323196.doc

� A pályázatokat öt, külön fűzött példányban 
(1 eredeti, 4 másolat), zárt borítékban, jelszóval
ellátva, személyesen vagy postán az alábbi
címre kérjük benyújtani:

Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei Esélyegyenlőségi Iroda
3530 Miskolc, Király u. 10.

� A pályázatok beérkezésének határideje: 
2010. október 26., 15.00 óra

� A pályázattal kapcsolatban bővebb felvilágosítás
kérhető az Esélyek Háza munkatársaitól. Telefon:
46/505-070; 46/321-762

Pályadíj:
A pályamunkákat a Dr. Hilscher Rezső Közalapítvány

kuratóriuma bírálja el. A legjobb pályamunkák könyv-
utalvány-jutalomban részesülnek. A díjak átadására a
Szociális Munka Hetén ünnepélyes keretek között kerül
sor.  

Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei 
Esélyegyenlőségi Iroda 

Dr. Hilscher Rezső Szociális Közalapítvány 
a Miskolci Családokért

Tizenkettedszer osztották ki az elismerést

2010 MISKOLCI GYÉMÁNTJAI

Ünnepélyes keretek között
prof. dr. Velkey László nevét
vette fel csütörtökön a
Borsod-Abaúj-Zemplén
Megyei Kórház és Egyetemi
Oktató Kórház Gyermek-
egészségügyi Központja. 
Az ünnepségen az új nevet
jelzõ táblát is leleplezték.

� SOÓS P.

Prof. dr. Schuler Dezsõ méltat-
ta az áprilisban elhunyt Velkey
Lászlót. A barát múltidézéssel tar-
kított beszédében köszönetet
mondott azért a megtisztelteté-
sért, hogy õ emlékezhet kortár-
sára a névadó rendezvényen. Ezt
követõen Soltész Miklós, a
Nemzeti Erõforrás Minisztérium
szociális államtitkára mondott
üdvözlõbeszédet, melyben kie-
melte, fontos, hogy ismerjük a
névadó életútját, majd megkö-
szönte a kórház dolgozóinak ál-
dozatos munkáját.

A Fényi Gyula Jezsuita Gim ná zi -
um Magis kórusának elõadása után
dr. Csiba Gábor kórházigazgatóval,
dr. Ódor Ferenc, a B.-A.-Z. megyei
közgyûlés elnöke, országgyûlési

képviselõ és dr. Nagy Kálmán, a
Népjóléti Kabinet vezetõje, ország-
gyûlési képviselõ leplezte le a
Gyermek-egészségügyi Központ ol-
dalán az új névjelzõ táblát.

Idén április 22-én, életének 83.

évében hunyt el a miskolci me-
gyei kórház nyugdíjba vonult pro-
fesszora, a magyar gyermekgyó-
gyászat kiemelkedõ személyisége,
Miskolc Város Díszpolgára, prof.
dr. Velkey László.

Nem múltak el nyomtalanul
Miskolcon a vasárnapi heves
esõzések. Több helyen a pata-
kok átfolyóit védõ rácsokat kel-
lett megtisztítani az azokat eltö-
mítõ hordaléktól, de volt olyan
hely is, ahol homokzsákozniuk
is kellett a védekezésben részt-
vevõknek.

� PETRUSKÓ N.

Még hétfõ reggel is volt hordalék
az Árok utcai átfolyó rácsán fenn-
akadva. Pedig vasárnap azt is meg-
tisztították a Városgazda munkásai.
Nem csak ott volt szükség azonban
takarításra, három másik helyen is
el kellett hordani az ágakat és más
hulladékot a rácsok környékérõl. 

Az Elõhegy utcán még szintén
akadt dolguk hétfõn a Városgazda
munkatársainak. A hirtelen lehullott,
nagy mennyiségû csapadék miatt sok
helyen hordalék és sár borította az
utak környékét. Nagyobb baj azon-
ban információink szerint sehol sem
történt.

Osváth Zoltán, a Miskolci
Városgazda Nonprofit Kft. ügyvezetõ
igazgatója azt mondja, alapvetõen
a Pece patak ágainak hordalékfogó

rácsait kellett kitisztítani, elõször a
Jókai Általános Iskolánál, majd a
Major utca végén lévõ rács és a
Pacsirta utcai gát következett.

De takarítani kellett hétfõn is, a
Lidó ároknál, ott ugyanis vasárnap
nem lehetett a nagy víz miatt dol-
gozni. Emellett a Papszeren és az
Elõhegy utcán is volt még eltakarí-
tásra váró hordalék. A Hejõ partján
pedig a belvíz és az esõ miatt ak-
kora víztócsa alakult ki, hogy a fel-
színén hétfôn egész kacsa csa patok
úszkáltak. 

Esõ után
takarítás

Az alapító nevét vették fel

Tizenkettedik alkalommal rendezték meg a Miskolci Gyémántok
Gálát. Az idei rendezvényen a kitüntetettek között volt Eszlári
Zita, a Fortuna Divatstúdió vezetõje, a Hassler Énekegyüttes, va-
lamint a DVTK 1978–79-es aranycsapata is.

Megemlékezés
Miskolc Megyei Jogú Város Ön-

kormányzata október 6-án, 10 órá-
tól Batthyány Lajos emléktáblájánál
(Miskolc, Batthyány u. 1.) az aradi vér-
tanúk kivégzésének 161. évforduló-
ja tiszteletére megemlékezést tart. 

Amennyiben a pártok, civil szer-
vezetek koszorúval, virággal kíván-
ják leróni kegyeletüket, jelezzék ok-
tóber 5-ig (kedd) a szervezõ Ifjúsági
és Szabadidõ Ház felé (3531 Miskolc,
Gyõri kapu 27., tel.: 46/411-747, fax:
46/320-716, 06/30-303-7812, e-mail:
ifjusagihaz@ifihazmiskolc.hu)
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ILYEN VOLT – ILYEN LETT
A MISKOLCI VÁROSFEJLESZTÉSI KFT. MELLÉKLETE

Az elmúlt években számtalan épület, közterület, intézmény újult meg Miskolcon. De szép számmal készültek új beruházások, gazdagodott a város új épületekkel.
Összeállításunkban ezekből válogattunk a teljesség igénye nélkül, bemutatva, a város egy-egy része milyen volt, és milyen lett. Az áttekintést néhány korabeli fotóval tettük még színesebbé.

A teljesen megújult Hôsök tere

Megújult épület
a belvárosi

homlokzatfelújítási programból
A Búza téri piac
megújult vásárcsarnoka

A Béke mozi helyén épült
Mûvészetek Háza

A Dr. Kemény Dénes
Miskolc Városi Sportuszoda

A Miskolc Városi
Jégcsarnok
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Modern
Neoplan buszok
közlekednek
a régi Ikarusok
helyett

ILYEN VOLT – ILYEN LETT
A MISKOLCI VÁROSFEJLESZTÉSI KFT. MELLÉKLETE

Új szárnnyal bôvült
az Avasi Gimnázium

A DVTK-stadion
„napos oldalára”

épült új lelátó

A Miskolci Nemzeti Színház
korhûen felújított épülete

A felújított
Villanyrendôr

A város egyik legkedveltebb tere
lett a Szinva terasz



VII. évfolyam 39. számHIRDETÉS12

ÔÔsszz ii   cc iippôôvváássáárr
A jól megválasztott cipő a járás öröme

Kedvezô árak 2500 Ft-tól
� női utcai félcipôk
� női alkalmi félcipôk  
� bokacipő, bokacsizma 

Bokaproblémákra

Fûzôs, tépôzáras
Erős tartású, rugalmas
Vastag talpú, könnyû

Ha Önnek is fontos 
a kényelem, 

jöjjön el.
Bütykös, kalapácsujjas láb

nem akadály.
Miskolc, 

Technika Háza 
október 9. (szombat), 

9–12 óráig

jó vízálló
képesség

modellek
bôrbéléssel

AKCIÓ! 2010. 10. 02-TÔL 2010. 10. 08-IG

Diszperzit falfesték 17 l, 218 Ft/l 3699 Ft
Héra Prémium színes falfesték 5 l, 959 Ft/l 4799 Ft
Héra Prémium színes falfesték 2,5 l, 1119 Ft/l 2799 Ft
Chemocid penész elleni adalék 0,35 l, 2568 Ft/kg 899 Ft
Alkyton közvetlenül a rozsdára 1 l 3299 Ft
Tükörglett 0–6 mm fehér, 25 kg, 124 Ft/kg 3099 Ft
Persil gél 3,45 l, 608 Ft/l 2099 Ft
Ariel mosókapszula 16 db-os, 87 Ft/db 1399 Ft
Bonux mosópor 2 kg, 1,5 l, 499 Ft/kg 999 Ft
Biopon mosópor 2 kg, 1,5 l, 499 Ft/kg 999 Ft

Gyere közénk… Jelentkezz a TÁMOP 5.5.1 ”
Jó úton” projekt keretében megvalósított 90
órás akkreditált képzésre, melynek célja,
hogy elősegítse a munkaerő-piaci részvételt,
a „jó pálya” választását és nem utolsósorban
a nők és a férfiak esélyegyenlőségét mind a
munkaerő-piaci belépés, mind az ottani sze-
replés során.

A részvétel ingyenes! Korlátozott számú he-
lyek állnak rendelkezésre!

Jelentkezni lehet: Matiscsákné dr. Lizák Ma rian -
na mentornál a minoiesalapitvany@gmail.com
e-mail címen a jelentkező nevének, elérhető-
ségeinek megadásával 2010. 10. 08., 12 óráig.
További felvilágosítás a 06-30/418-25-49 tele-
fonszámon kérhető.

TÁMOGATOTT,
INTENZÍV

Az EU 
összes 

országában 
érvényes 

BIZTONSÁGI ŐR, 
TESTŐR ÉS VAGYONŐR 

tanfolyam indul

OKTÓBER 9-ÉN 
MISKOLCON ÉS

KAZINCBARCIKÁN.

Tanfolyam költsége: 
25 000 Ft.

Gyors elhelyezkedési 
lehetőség!

+36-20/482-2332
Fnysz: 00313-2008

FEGYVERVIZSGA 
1 NAP ALATT!

15 éves a COOP!
VALAMENNYI  COOP, MAXI ÉS SZUPERMARKET ÜZLETÜNKBEN

SZEPTEMBER 29 – OKTÓBER 11-IG EGYES TERMÉKEKNÉL 
2 DB VÁSÁRLÁSA ESETÉN AJÁNDÉKOT KAPNAK VÁSÁRLÓINK!

A SZÓRÓLAPBAN MEGJELENT TERMÉKEK AJÁNLATÁBÓL:
Pick téliszalámi csomag 2 x 80 g +50 g ajándék 899 Ft/csom.

Egységár: 4281 Ft/kg
Délhús családi csom. csemegekaraj + Gála sült sonka + 
Piknik szelet 100 g Pick 699 Ft/csom.
Kometa kemencés csomag 3 x 100 g (sonka + karaj + 
combsonka ajándék) 999 Ft/csom.
Medve sajt 3 x 140 g + 1 db Karaván sajt 140 g  799 Ft/csom.

Egységár: 1902 Ft/kg
Pöttyös Túró Rudi natúr 4 x 30 g + 1 db ajándék  315 Ft/csom.

Egységár: 2100 Ft/kg
Sága Füstli csomag 3 x 140 g  499 Ft/csom.

Egységár: 1188 Ft/kg
Nesquik kakaó italpor + Nequik kakaó ízû gab. pehely 
ajándék 800 + 100 g 869 Ft/csom.
Schauma sampon triopack 3 x 250 ml  999 Ft/csom.

Egységár: 1332 Ft/l
Amodent fogkrém triopack 3 x 100 ml 539 Ft/csom.

Egységár: 1797 Ft/l
Libresse invis. clip norm. eü. betét triopack 3 x 10 db 
Maxi-Szupermarket 979 Ft/csom.

Egységár: 33 Ft/db
Jar mosogatószer 500 ml 229 Ft/db

Egységár: 458 Ft/l
SZÜLETÉSNAPUNKRA ÖNNEK!

Vásároljon szeptember 29. és november 15. között legalább 
4000 Ft értékben, a blokkot névvel, címmel ellátva dobja be az 

üzletekben kihelyezett nyereménydobozba! Az év végi sorsoláson
öné lehet a 15 db Skoda Fabia Combi Ambiente személygépkocsik

egyike! Jó vásárlást és sok szerencsét kívánunk!

AKCIÓ! AKCIÓ!

APRÓ-
HIRDETÉS

Rácz Ádám utcai, 35 m2-es, déli
fekvésû, olcsó rezsijû, III. emele-
ti lakás tulajdonostól eladó. Az épü-
let külsõ fala szigetelt, fedett er-
kély készül, a lép csõház korszerû
nyílászárókkal ellátott. Irányár: 5,7
M Ft. Telefon: +36-20/338-7922
vagy +36-30/405-4502.
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